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SPORT ZDRUŽUJE IZOLO
(Mef) Potem ko so občinski svetniki na drugem 
nadaljevanju redne seje občinskega sveta skoraj 
dve uri obdelovali zaključni račun občinskega 
proračuna in se zanimali tudi za postavke v višini 
nekaj deset tisoč tolarjev so v borih petih minutah, 
takorekoč skoraj brez razprave, v prvem branju 
sprejeli dokument o razvoju športa v naši občini. 
Podporo gradivu je bilo čutiti takorekoč iz vsakega 
konca dvorane, kot da bi se svetniki zavedali, daje 
v tem našem mestu toliko športnikov, da bo njihov 
glas na volitvah še kako pomemben. Nedvomno je 
bilo takšno soglasje rezultat dobrega lobiranja 
starih strankarskih in športnih mačkov, pri katerem 
so vsi kar nekam pozabili, da bo treba za 
uresničitev projekta, ki so ga v prvem branju 
podprli, športu nameniti trikrat več denarja kot 
doslej. Občina ga bo težko zbrala, saj jo čaka kar 

precej nalog, ki jih bo 
morala opraviti prejkone 
sama, od skoraj celotnega 
financiranja gradnje no
vega zdravstvenega doma

{C Banka Koper

Eli 70. mal 2001

do nujnih popravil nekaterih cest in kar 
pomembnih stroškov, ki so se "potegnili" v letošnje 
proračunsko leto. Športnikom pa bi kaj več denarja 
še kako prav prišlo, saj si izvrstni rezultati kar 
sledijo. Najprej so napredovali odbojkarji, potem 
so se v prvo ligo vrnili rokometaši, napredovali so 
tudi strelci, Jereb zmaguje na rally-ju, Nemamik v 
formuli 3, veslači so vse bliže reprezentanci, 
Žbogar se je prerinil v svetovno elito, vse mlajše 
ekipe rokometašic so v finalu, uspešni smo v 
šolskih tekmovanjih in še bi lahko naštevali. Med 
prvomajskimi prazniki so Izolo napolnili 
rokometni veterani, v soboto in nedeljo pa še 
plesalci in spremljevalci, udeleženci 
tradicionalnega plesnega turnirja Slovenia open. 
Izolani se s kakšnimi posebnimi dosežki v plesu 
sicer ne moremo pohvaliti, vsekakor pa smo bili 
dobri domačini in turizem ter šport sta si še enkrat 
dala roko. Resje že skrajni čas, da se te primerjalne 
prednosti zavemo in da pri reševanju problemov 
športa k sodelovanju pokličemo tudi turistična 
podjetja. Občinski proračun ima namreč tudi dno.

TRGOVINA Z AVTODELI
d.o.o. Izola 
TRGOVSKA 4 
IZOLA

POCENI BRISALCI CHAMPION
tel.: 05/641 57 78, 641 66 08

odprto od 8.00 do 17.00 ure

HRUP IN TIŠINA
To, da se v starem delu mesta zapirajo majhne 
zasebne trgovine je že žalostna izolska in sploh 
slovenska vsakdanjost. Da zapirajo male zasebne 
markete smo se navadili vse od prihoda 
najboljšega soseda, zapiranje gostiln pa je novost, 
saj je marsikdo prepričan, da gostilne še edine 
nudijo nekaj zaslužka. Ko zaprejo trgovino se še 
najbolj sekira najemnik, ko pa zaprejo gostilno se 
spremeni podoba tistega dela mesta. Tam, kjer je 
bilo do nedavnega slišati smeh, prepir, kletvice in 
petje je zdaj tišina. Tišina pa je za turistični kraj 
nekaj najslabšega. Je kot prazna koncertna 
dvorana, ki se je morebitni obiskovalci kar 
prestrašijo in tako ostane bolj ali manj prazna do 
konca. Občina skuša reševati mesto z lokali za 
tolar, urejanjem fasad in podobnimi ukrepi, 
pomoči države pa ni od nikoder. Še več: najemnik 
gostilne, ki je zdaj zaprta na gradbeno dovoljenje 
čaka že tri leta, razlog pa je menda soglasje 
spomeniškega varstva. V neposredni bližini je 
nekdo brez papirjev zgradil pol hiše pa se mu ni 
zgodilo prav nič. Ali ste lahko razbrali nauk, ki 
sledi iz zadnjih dveh stavkov?

www.slo-istra.com
izolske spletne strani

IZOLA, tel.: 616 80 00
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Izdelki
za zdravo življenje

Tomažičeva 10, Izola
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Urnik: 8-12,15-18, sobota: 8-12

Tel 640 - 40 - 64



To rubriko seveda že dobro poznate in ni treba ponavljati, da v njej 
objavljamo različna pisma, namenjena uredništvu ali drugim bralcem 
Mandrača. Skratka: Zanimajo nas pisma z vsebino in z veseljem jih bomo 
še naprej objavljali.

ZAKAJ JE ZAPRT 
CAFFÈ ALLA PORTA
FIF d.o.o., Kratka ul. 2 iz Izole je po najemni pogodbi oktobra 1995 
oddal v najem poslovni prostor v Koprski ulici št. 1 v IV gradbeni fazi 
- nedokončan. Ker se prostori nahajjajov kletni etaži grozi nevarnost 
poplave ob plimovanju morja, zato bi lastnik moral napraviti tudi 
ustrezen kanalizacijski sistem. To kar seveda zahteva finančna 
sredstva.
Najemnik, ki je lokal v celoti opremil za gostinsko dejavnost, je že 
pred obratovanjem lokala lastnika obvestil o težavah s kanalizacijo, 
vendar brez uspeha. Ob vsakem plimovanju je bil lokal zaprt, ker so 
med cca. 10 cm vode v lokalu plavale tudi fekalije drugih stanovalcev 
objekta, kar je gotovo dokaz o nestrokovnosti izvedbe kanalizacije. V 
lokalu je poleg okvar opreme prišlo tudi do poškodb na objektu, ki pa 
jih je lastnik v celoti odklanjal oziroma bremenil najemnika..
Zakon o poslovnih stavbah in poslovnih prostorih (ur. I. SRS št. 18/74 
in 34/88, ter dopolnjeni 35 člen, ur.l. RS št 32/2000) pravi (citat): 
"Najemnina za poslovno stavbo oz. prostor pokriva stroške za 
investicijsko in tekoče vzdrževanje ter upravljanje poslovne stavbe 
oziroma prostora in pripadajočih skupnih prostorov, delov in naprav 
ter zemljišča in stroške amortizacije ter stroške kapitala, vloženega v 
poslovno stavbo oziroma prostor, pripadajočih skupnih prostorov, 
dele, naprave in zemljišča". Zakon torej jasno določa kdo pokriva 
investicijsko vzdrževanje. Zato sta tako prvi kot drugi najemnik lokala 
prekinila najemno pogodbo, tako daje lokal po petih letih delovanja 
od novembra leta 2000 zaprt.
Najemniki ob visoki najemnini (2000-3000 DEM) seveda pričakujejo 
tudi visok standard obratovanja lokala. Zanimivo bi bilo slišati tudi 
mnenje inšpekcijske službe glede higienskih pogojev obratovanja 
lokala, nenazadnje pa tudi mnenje davčne uprave Izola. Najemnina 
namreč predstavlja v celoti dobiček, medtem pa se Občina Izola trudi, 
da bi z akcijo "lokali za en tolar" ponovno oživela staro mestno jedro.

bivši najemnik E.D.

IZOLA NA LEPOTNEM TEKMOVANJU
K akciji Turistične zveze Slovenije Moja dežela lepa in gostoljubna 
imam kot krajan pripombi na naše obnašanje in urejenost:

1. Barbarsko sekanje dreves pod avtokampom "Belvedere"
Lastniki posameznih počitniških hišic oziroma prikolic /večje že v tek 
kampu hišic kot prikolic) z namenom, da si izboljšajo oziroma 
omogočijo pogled na morje, sekajo drevesa izven ograje avtokampa. 
To se ponavlja že drugo leto - običajo ob prvih pomaladanskih 
praznikih, ko pridejo lastniki na prvi daljši počitek - odstranijo ovire za 
svoj pogled na morje. Debla dreves prežagajo, drevo zvrnejo 
(kvečjemu ga porinejo malo nižje) in pustijo tam, da storimi. To je lepo 
vidno ob sprehodu po stezi pod avtokampom. Z ureditvijo obalne 
sprehajalne poti je sedaj tudi na tej pešpoti vse več sprehajalcev, ki si 
ob pogledu na tako početje ustvarijo mnenje o naši kulturi oziroma 
redu.
O navedenem sem obvestil recepcijo avtokampa, dobil sem odgovor, 
da oni ne morejo odgovarjati za početja izven meje avtokampa (o 
pojavu sekanja sem jih obvestil že lani). Dobil sem vtis, da jim je prvi 
interes zadovoljiti svojega gosta.
Pripominjam, da so suhe veje in drevesa v bližini pešpoti potencialna 
nevarnost za požar, kaj pa to pomeni za lesene hišice v avtokampu pa 
lastniki hišic oz. avtokampa ne pomislijo.
Predlog: Odstranitev podrtih dreves in vej ter postopek proti storilcem.

2. Prašno parkirišče oz. smetišče ob vhodu v Izolo
Ob vhodu v Izolo iz portoroške smeri je takoj za gostiščem Sonja 
ostanek bivše deponije izkopnega materiala ob gradnji Marine, deloma 
prekrit z raznimi odpadki, deloma pa prašna površina (ostanek 
obračališča gradbenih tovornjakov). Pogled na ta del Izole je tako iz

ZDRUŽENE IZOLSKE 
LEVICE NI VEČ
Dilema o levici in desnici je sicer bolj akademska kot ne, saj se z 
vprašanjem, kdo je v resnici kaj, soočajo vse demokracije sveta z izjemo 
tistih, kjer imajo levi ali desni absolutno odločanje v rokah. V Sloveniji smo 
levičarstvo in desničarstvo pomešali do skrajnosti, tako da so nacionalne 
stranke leve, socialdemokratske pa desne, v resnici pa so vsi nekje v sredini 
in je usmerjenost v glavnem deklarativne narave.
Tudi v Izoli ni bili in ni nič drugače, čeprav se je kar dolgo zdelo, da so se 
politične opcije same strukturirale na leve (ZLSD, LDS, ZZP, narodnost, 
DeStJS in IDZ) in desne (SDS, SLS-SKD), medtem ko je bila pozicija 
svetnika SF oziroma Slovenske demokracije v glavnem sredinska.
Takšno razmerje sil je seveda moč odločanja povsem prevesilo na 
takoimenovani levi pol, kjer je glavno vlogo vendarle igrala Združena lista ^ 
svojimi petimi svetniki in županjo. Da v tej skupnosti ne cvetijo rožice je 
bilo jasno že iz vzdevkov, ki so si jih namenjali eni drugim (komunjari, 
liberalci, zveza za marino itd.) dokončno pa je prišlo do razkola ob nekaterih 
kadrovskih potezah, ki so, tako se vsaj zdi, glavni predmet zanimanja večine 
izolskih a tudi slovenskih političnih opcij.
Med Združeno listo in LDS, ki sta na državni ravni v koaliciji, je v Izoli 
nastala vrzel, ki že precej spominja na predvolilni boj. Zveza za Primorsko, 
kije njega dni imela koalicijsko pogodbo z ZLSD, na zadnjih volitvah pa 
podprla LDS ostaja na tej poziciji, kar pomeni, da skupno že premorejo za 
slabo tretjino občinskih svetnikov. Manjkajoči glasovi za pomembnejšo 
opozicijo so se ponudili takorekoč sami in zdaj smo že nekaj časa priče dokaj 
usklajenemu glasovanju svetnikov LDS, ZZP, SDS in SLS-SKD, ki skupaj 
premorejo 11 svetnikov, to pa je le eden manj od potrebne večine.
Tako kot prepričljiva večina ni dobra za demokratično odločanje je 
minimalna večina lahko nevarna, saj pri sprejemanju odlokov in drugih 
dokumentov igra pomembno vlogo cela vrsta faktorjev, med katerimi je 
prisotnost na sejah še posebej pomembna. Seveda pa ne gre zanemariti tudi 
tega, da kdaj pa kdaj kateri od svetnikov le glasuje drugače od 
dogovorjenega, kar je bilo opaziti tudi na torkovem sprejemanju zaključnega 
računa občinskega proračuna.
V novonastalem razmerju sil lahko ugotovimo, da takoimenovane združene 
izolske levice ni več, da imamo občinski svet, ki je sposoben sprejeti ali 
zavrniti katerikoli predlog, da so vse pomembnejši glasovi "majhnih" strank 
in da so se predvolilni boji za županovanje in za občinske svetnike že začeli. 
Noja, vsaj nekaj razgibanega v tem našem utrujenem mestu.

(Mef)

strani glavne vpadnice v Izolo kot tudi iz novega hotela Delfin grozovit. 
Daje onesnaženost zraka in zaprašenost bližnjih stanovanj, gostišč in 
turističnih objektov še večja pa pripomore uporaba prašne površine kot 
urejeno parkirišče motornih vozil. V lanskoletni publikaciji Občine 
Izola z vrisanimi parkirišči je tudi ta površina označena kot brezplačno 
parkirišče. Poleti je tu parkiranih čez 70 vozil, katera z vožnjo po prašni 
podlagi povzročajo stalen prah. Pripominjam, da so ostala - v 
publikaciji označena parkirišča - urejena (asfaltirana). Bližina morja in 
plačilo parkirnine na ostalih parkiriščih ob morju še povečuje uporabo 
te površine za parkiranje. Predlagam takojšnjo ureditev deponije 
odpadkov (splaniranje z buldožerjem in zasejenje s travo), protiprašno 
utrditev parkirišča z uvedbo parkirnine.

Horvat Anton

PRODAJA - REZERVNI DELI - SERVIS

fC ^ PIAGGIO
INDUSTRIJSKA CESTA B.ŠT., 6310 IZOLA (POLEG NOVEGA KOMPLEKSA DROGE) 

tel. 05/ 640 42 53
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V sredo, 9. maja 
smo praznovali
Dan zmage nad fašizmom

in izvedeli, da jo to tudi
SLOVemja gan Evrope

Doma v Evropi.

25. REDNA SEJA OS

ŠE ENA PREKINITEV SEJE
Izolski občinski svetniki so v torek nadaljevali začeto in 
nedokončano 25. redno sejo, ki so jo prvič sklicali za 25. aprila, 
drugi sklic (3. maja) je bil nesklepčen, saj je prišlo za peščico 
svetnikov, tokrat pa je bila udeležba na trenutke tudi stoodstotna, 
kar je za predstavnike ljudstva seveda zelo pohvalno.
Da bo razprava na tokratni seji bogata je pokazalo že odločanje o 
omejitvi dolžine razprav, ki jo je predlagal eden od svetnikov a sojo 
večinsko zavrnili. Da bo razpravljanje o zaključnem računu 
proračuna občine Izola živahno se je potrdilo najprej s predlogom 
Evgenija Komljanca (LDS) naj se sprejemanje združi s 
sprejemanjem predloga bodočega rebalansa proračuna, kar ni bilo v 
skladu s poslovnikom, zato je sledila prva prekinitev ob predlogu, da 
se o zaključnem računu sploh ne odloča.
Po prekinitvi so sledile razprave oziroma vprašanja svetnikov LDS 
(Komljanec), ZZP (Mahne), SLS-SKI) (Kovačič) in SDS (Padar) o 
posameznih postavkah zaključnega računa, odgovarjala pa jim je 
županja Breda Pečan in člani občinske uprave. Ker na odgovore ni 
bilo bistvenih pripomb je sledil še en poskus povezovanja zaključnega 
računa z bodočim rebalansom, vendar brezuspešno. Glasovanje se je 
po skoraj dveh urah razprave in dveh prekinitvah končalo s 
sprejemom zaključnega računa (12 ZA, 9 PROTI), ki je pač 
dokument, ki ga ni moč spreminjati, lahko se ga le sprejme ali zavrne. 
Seveda je zaradi tako dolge razprave enostavno zmnjkalo časa za 
druge točke dnevnega reda. Tako so svetniki le še poslušali poročilo o 
delu in programih Raziskovalnega središča Koper, pooblastili 
županjo, da lahko podpiše pogodbo o tem, da Izola (posredno preko 
koprskega razvojnega centra) sodeluje pri ustanavljanju in bodočem 
delu regijske razvojne agencije (RRA), potem pa so že sklenili, daje 
treba sejo končati do 19.00 ure.
Kljub pomislekom nekaterih (Tomaž Martin Jamnik je celo vložil 
pobudo, da se nadomestilo za sodelovanje na sejah obračunava glede 
na prisotnostjso svetniki predlog sprejeli in tako je zmanjkalo časa za 
razpravo o programu razvoja športa v občini Izola, ki pa je očitno 
imel kar precej privržencev, saj so svetniki v tem primeru bili kar 
pripravljeni na omejevanje razprave in na hitro sprejemanje 
dokumenta, ki je zagotovo temeljito pripravljen a finančno zagotovo 
prezahteven za mimogrede obravnavo, saj predvideva, da bi iz 
proračuna športu namenili bistveno več denarja kot doslej.
Na to so tudi opozorili nekateri kratki razpravljalci, še največ besed pa 
je bilo namenjenih dolžini trajanja obravnave dokumenta do drugega 
branja. Končno so sklenili, da bodo gradivo obravnavali do 15. 
junija, v tem obdobju pa naj bi v širšo obravnavo vključili tudi 
takoimenovano zainteresirano javnost.
Že drugič nedokončano redno sejo občinskega sveta bodo nadaljevali 
enkrat v drugi polovici maja.

ŠIVILJSTVO
ŠIVANJE ŽENSKIH OBLEK PO MERI:
SVEČANIH,
MATURANTSKIH,
ZA BIRMO, OBHAJILO...

MARINVEST NE GRE V STEČAJ
(DM) Marinvest ne more v stečaj saj je pritožbeni senat koprskega 
višjega sodišča zavrnil pritožbo podjetij, ki so želela doseči stečaj in na 
ta način iztržili več. Dejansko je pritožbeni senat potrdil sklep 
poravnalnega senata okrožnega sodišča, ki je že oktobra lani odločil, da 
se za Marinvest, ki je v stoodstotni lasti Altan Prefabbricati, začne 
postopek prisilne poravnave.
Kot je povedal direktor Enrico Galassi, je bil Marinvest dolžan 3,2 
milijarde tolarjev največji pa je dolg do Komercialne banke Triglav v 
višini 1,4 milijarde tolarjev. Ta dolg jih tudi najbolj muči, saj gre za dolgove, 
ki so zavarovani s hipoteko na gradbeno zemljišče. Italijanski lastnik sicer 
namerava poplačati ta dolg, ki ga je dobil skupaj z nakupom marine, potem 
pa se bo skušal dogovoriti še z občino glede drugih pogodbenih obveznosti 
do lokalne skupnosti. Občina je menda obljubila, da bo omenjeno zemljišče 
prodala Marinvestu, osnovna vrednost pa naj bi bila 120 milijonov tolarjev, 
vendar je zdaj gotovo že višja.
Poseben problem je seveda centralni objekt marine, takoimenovana Amfora, 
ki jo je gradil Kraški zidar iz Sežane. Taje v gradnjo doslej menda že vložil 
za 450 milijonov tolarjev materiala in dela, z novim lastnikom pa so se 
menda dogovorili, da bodo že to jesen nadaljevali gradnjo Amfore, ki bo 
skupaj stala nekaj več kot milijardo tolarjev.
Med tistimi, ki jim Marinvest še dolguje so tudi: Razvojna družba, Marina 
d.o.o., Hidro, Emel, Ingal in GIP Stavbenik. Manjših upnikov je za slaba 2 
milijona tolarjev. Kot je povedal direktor Marinvesta morajo omenjeni 
znesek dolgov vrniti v treh letih z obrestno stopnjo TOM + 1. Teijatev 
koprske Emone Obale sodišče ni priznalo, Istrabenz pa ima svoja vlaganja 
zavarovana z lastnino dveh pomolov.
Na Občini Izola pravijo, da so s takšnim razpletom zadovoljni, vsekakor 
bistveno bolj kot bi bili v primeru stečaja, seveda pa to še ne pomeni, da so 
vsi problemi v v odnosu med občino in marino rešeni. V prvi vrsti je seveda 
treba dokončno pripraviti in podpisati koncesijsko pogodbo, ki je zdaj 
menda že v zadnji fazi, občina pa si bo tudi prizadevala da dobi nazaj 
omenjena zemljišča, ki so zdaj pod hipoteko. Glede pričakovanj italijanskega 
lastnika, da bo zemljišča lahko odkupil pa je županja Breda Pečan izjavila, da 
bodo zemljišča, če bo do tega res prišlo, prodali tako kot je v navadi, z 
licitacijo. Prepričana pa je, da njihova vrednost krepko presega omenjenih 
120 tisoč tolarjev, kljub temu, da velik del zemljišč ni namenjen pozidavi.

Marija Ljubič s.p. -POPRAVILA
Prešernova3, Izola - ŠIVANJE ZAVES
tel.: 05/ 641 86 04

OO ZB IZOLA VABI
Letos praznuje naša organizacija tri pomembne dogodke v zgodovini naše 
Slovenije in Slovenskega Primorja. Tako bomo v Marezigah praznovali 80 let
Marežanskega upora, 60 let od ustanovitve Osvobodilne fronte Slovenije 
in 10 let samostojne Slovenije.
Udeležili se bomo naslednjih slovesnosti:
- V Marezigah bo svečana proslava 12.maja. Iz Izole se bomo odpeljali z 
avtobusom ob 9. uri.Prosimo, da se teh svečanosti udeležite v polnem številu in 
tako potrdite svojo pripadnost naši organizaciji.

Društvo Izgnancev
obvešča, da ima uradne ure ob sredah od 13.00 -16.00 v pisarni ZB na ' 

Plenčičevi 3, tel. 641 84 24.
Na voljo smo vam za vse informacije v zvezi z vlaganjem zahtevkov za odškodnine

>GRATIS 
POVEČAVA <

ob razvijanju filma in izdelavi slik Vam 
PODARIMO BREZPLAČNO POVEČAVO 

enega od posnetkov v formatu 20X30 cm
Pričakujemo vas v prenovljenih poslovnih prostorih 

s še pestrejšo ponudbo.

Tel.: 066/ 640 - 39 - 77, Drevored Lmaja 4a, Izola
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KARAVANA PRIJATELJSTVA 
TUDI SKOZI IZOLO
V nedeljo dopoldan se je tudi v Izoli ustavila istrska Karavana 
prijatejstva, ki je letos potekala že četrtič zapored. Tokrat je na pot 
krenila iz Milj in prispela na cilj v Umagu. Prireditve, ki želi prispevati 
k utrjevanju prijateljskih vezi med prebivalci treh držav, ki si delijo 
Istro, seje udeležilo okrog 100 kolesarjev in veslačev
Oblačno in deževno vreme je sicer preprečilo množičnejšo udeležbo, 

kljub temu pa je večina udeležencev premagala več kot 60 km dolgo 
pot. V Kopru se jim je pridružil župan Dino Pucer, ki je karavano 
pospremil do Umaga, na Tartinijevem trgu jih je sprejela piranska 
županja Vojka Štular, medtem ko je izolska županja Breda Pečan 
prekolesarila celotno traso.
V Umagu, kjer so tega dne praznovali občinski praznik je udeležence 
karavane sprejel in pogostil tamkajšnji župan Vlado Kraljevič. 
Karavano prijateljstva je tudi tokrat organiziralo Društvo istrskega 
prijateljstva, ki mu predseduje Egidij Krajcar, ki je seveda tudi sam 
poprijel za vesla in pomagal premagovati mejo, kije Istrani še niso čisto 
sprejeli za svojo, (foto: F. Kranjc - Primorski utrip)

DIOMIRA ZAPUŠČA RAVNATELJSTVO
Ravnateljica osnovne šole Vojke Šmuc iz Izole, Diomira Tkalčič, je 
marsikoga presenetila s prošnjo za razrešitev s funkcije ravnateljice 
omenjenega jabvnega vzgojno izobraževalnega zavoda.
Diomira je ranateljica šesto leto, kar pomeni, da je za njo mandat in pol 
ravnateljevanja, v tem obdobju pa se je v šoli in okoli nje zgodilo marsikaj. 
Zagotovo je bil najpomembnejši projekt uvedbe devetletke, ki so ga uspešno 
zaključili, ob tem pa je bilo treba postoriti še vrsto manj strokovnih del, od 
prenavljanja kurilnice, popravila šole, ki je doživela celo poplave in seveda 
redne sindikalne boje za boljši standard pedagoških delavcev in drugega osebja 
šole. Skratka, za Diomiro je bilo dela več kot preveč in zato se je, kot je 
povedala, iz čisto osebnih razlogov odločila, da prosi za razrešitev z mesta 
ravnateljice. Posebej jo je k temu navedlo dejstvo, daje pred šolo nov projekt, 
to je uvedba devetletke v sedmi razred oziroma prilagoditev programov za 
devetletko od sedmega razreda naprej. Gre za projekt, kije zahteven vsaj tako 
kot tisti, ki so ga začeli pred dvema letoma s prvo generacijo devetletke. Ker se 
zaveda, da je treba tako začeti projekt tudi dokončati želi to prepustiti komu 
drugemu.
Komisija za volitve in imenovanja Občine Izola je dala pozitivno mnenje k tej 
razrešitvi o kateri pa bo seveda odločala še ministrica za šolstvo. (DM)

Društvo upokojencev Jagodje - Dobrava 
in Društvo upokojencev Izola

Vabita
12. 5. 2001 na enodnevni izlet
z avtobusom po prelepi Gorenjski.

Ogledali si bomo Vrbo, Drago, Brezje in Begunje.
Cena izleta je 3.800 SIT, v ceno je zajeto kosilo in prevoz.

Vplačila do zasedbe avtobusa sprejemajo v Jagodju "Cvetličarna 
Slavica", poleg marketa Degro in na društvu upokojencev Izola. 

Odhod avtobusa bo ob 7. uri izpred Gostišča Jasna, 
ob 7.10 izpred marketa Jagodjein ob 7.15 izpred bivše Lipe.

ESTETIKA ALI ODPAD?
Skoraj ga ni bolj pazljivega Izolana, ki se ob pogledu na nova okna 
Manziolijeve palače ne bi začudil, kako to, da so se restavratorji 
odločili za vgradnjo aluminjastih okenskih okvirjev. Za povrh so ti tudi 
ožji od oken in seveda prav bodejo v oči. Glede na to, da so bila dela pri 
obnovi palače doslej zelo pedantna, saj so obvarovali celo nekatere 
stropne obloge in načete nosilne stebre takšno ravnanje strokovnjakov 
preseneča.
Izvedeli smo, da so takšne vrste oken vgradili na željo oziroma zahtevo 
italijanske strani, kar daje slutiti, da so Italijanski strokovnjaki za 
restavracijo ta material dobili za vgradnjo in so to pač morali storiti. 
Strokovnjaki spomeniškega varstva se menda samo nasmihajo in si 
mislijo svoje, nam pa ostaja v spominu njihova nedavna izjava, daje v 
starih mestih prepovedana vgradnja aluminjastih okvirjev oken in vrat, 
oziroma je to mogoče opraviti le z njihovim soglasjem.

TABORNIŠKI ROD JADRANSKIH STRAŽARJEV IZ IZOLE
organizira BICIKLETA ZUR
Izolski taborniki vabimo vse avanture željne mlade in stare ter 
sploh vse tiste, ki bi radi za en dan z gorskim kolesom ušli 
neznano kam, davse udeležite
9. BICIKLETA ŽURA ki se bo zgodil v soboto 12. maja 2001.
Tekmovanje je rekreativno zabavnega značaja in zanj ne 
potrebujete prekomerne doze kondicije.
Potrebujete le nekaj dobre volje in vsekakor gorsko kolo ter 
nekaj malenkosti: zračno tlačilko, flike, rezervno zračnico,prvo 
pomoč,..., ter še dva člana, saj je tekmovanje ekipno 
( ekipe so lahko mešane ). Tekmovanja se lahko udeležijo vsi 
starejši od 15 let.
Dobimo se v soboto 12. maja ob 7:30 na taborniškem prostoru 
nad Jagodjem.

Če ste se torej trdno odločili, da vam Bičikleta žur ne zbeži, 
pokličite na telefonsko številko 041/822-369 ali 041/590-746 
,kjer boste dobili tudi vse dodatne informacije.

PRAVNI KOTIČEK

NAJEMNINA ALI PROGRAM?
Na vprašanje občana, kaj je pri izbiri bodočega najemnika 
poslovnega prostora pomembnejše: višina najemnine, ki jo 
ponudi ali program, ki ga namerava izvajati smo dobili dva 
različna odgovora.
Član komisije za poslovne prostore občine Izola je pojasnil, da 
določba iz pravilnika (o izbiri odloča ponujena najemnina IN 
program) pomeni, da je najemnina najpomembnejša, šele v 
primeru, da ponudnika ponudita enako najemnino pa odloča kakšen 
program bo kdo izvajal v razpisanem poslovnem prostoru.
V pravni službi pristojnega ministrstva so nam povedali, da se 
veznik IN nanaša na eno in na drugo, zato sta oba kriterija 
enokvredna. Seveda pa je pomembno, da v takšnem primeru ima 
vsak od kriterijev določene "uteži" kar pomeni nekakšen koeficient s 
katerim se izračuna vrednost enega ali drugega.
Ob takšnem besedilu kot je v veljavnem izolskem pravilniku pa ima 
komisija seveda diskrecijsko pravico, da se odloči, kateremu 
kriteriju bo dala prednost. Takšna pravica je seveda močno orožje v 
rokah komisije, zato jo je po našem mnenju in izkušnjah bolje 
zapisati v pravilnik.



LADJEDELNICA SE SPECIALIZIRA
Krst in splovitev skoraj 30 milijonov 
tolarjev vrednega večnamenskega 
delovnega plovila - barže, ki so ga 
naročniku, italijanskemu podjetju 
Somit iz Valli di Chioggia, v Ldjedelnici 
Izola slovesno predali minuli 
ponedeljek, pomeni za to podjetje 
prelomen dogodek. Plovilo z nosilnostjo 
300 t, v katerega je vgrajeno 80 t jekla, 
bo italijanski ladjar uporabljal za 
gradbena dela, prevoz gradbenih 
materialov ter izkop peska in proda.
Zgradili so ga v slabih dveh mesecih, 
nakazuje pa novo smer razvoja izolske 
ladjedelnice.
Kot je ob dogodku povedal njen direktor Dimitrij Živec, so si zadali 
trden načrt, da bodo najkasneje v štirih letih svojo dejavnost obrnili "s 
črnega na belo". Postopoma naj bi namreč dejavnost popravila plovil 
zmanjševali in se pričeli intenzivneje ukvarjati z gradnjo plovil, kar je 
pravzaprav osnovna ladjedelniška dejavnost.
O stanju v tej industrijski panogi je Živec dejal, daje ladjedelništvo v 
svetu v vzponu in ladjedelnice so polne naročil. V Izoli se želijo 
specializirati za gradnjo plovil do 50 m in specializiranih plovil za 
posebne namene, kot je ta barža. Povpraševanje po gradnji plovil je 
dvakrat večje kot lani, zaradi novih naročil, ki so bolj v skladu sprejeto 
poslovno usmeritvijo, pa morajo celo zavračati delo, ki jim ga ponujajo 
hrvaške ladjedelnice. Podjetje je v lanskem letu zabeležilo pozitiven 
poslovni rezultat. Da lahko izpolnjujejo naročila pa poleg 125 redno 
zaposlenih delavcev skoraj vsak dan zaposlujejo še od 50 do 100 
kooperantov iz Hrvaške ter Bosne in Hercegovine.
Za omenjenega italijanskega naročnika so že izdelali dve manjši plovili 
(katamaran in barko z dvigalom), že junija pa bodo zanj pričeli graditi 
še ene baržo. Na obzorju pa so že novi posli, saj dve podobni barži 
potrebujejo tudi v koprski Luki, skupaj z Istrabenzom pa že izdelujejo 
načrte za gradnjo plavajoče bencinske črpalke. Poleg gradnje 
specialnih plovil pa stavijo še na jahtni program, katerega konkretnejši 
začetek predstavlja gradnja luksuzne jahte za arabskega naročnika, ki 
naj bi jo izdelali še pred koncem leta.
Botra novega plovila z imenom Isola je bila izolska županja Breda 
Pečan, na nasprotno obalo Jadranskega morja pa bodo 25 m dolgo in 
12 m široko plovilo prepeljali s pomočjo vlačilcev. (K.B.)

OBVESTILO 
O PRIČETKU DEL 

NA OBČINSKIH CESTAH
Gradbeno podjetje Stavbenik obvešča, da bo zaradi del 
na komunalni infrastrukturi od 7/5-2001 do 11/7-2001 v 
Izoli na območju Ulice oktobrske revolucije, 
Leninove, Nazorjeve ter Kettejeve ulice in na
priključnih poteh ob navedenih ulicah v veljal začasni 
spremenjeni prometni režim.
Ulica Oktobrske revolucije bo zaprta za promet od 
kulturnega doma do križišča z Leninovo ulico, po
ostalih ulicah pa bodo skladno z napredovanjem del 
začasne delne zapore ulic.
Spremenjeni prometni režim bo označen z ustrezno 
prometno signalizacijo, pozivamo pa vse udeležence v 
prometu, da v izogib izpostavljanju ter povzročanju 
nevarnosti upoštevajo omejitve ter koristijo obvozne 
poti.
Opravičujemo za morebitne zastoje v prometu, za 
dodatne informacije pa smo vam na razpolago na tel.
610-55-41.

Občina Izola - Comune di Isola 
Sončno nabrežje 8 
6310 Izola

Oddaja poslovnih prostorov 
za umetniške ateljeje 

ter ateljeje domače in umetne obrti

ZBIRANJE PONUDB

Občina Izola daje v začasni najem prazne poslovne prostore v 
starem mestnem jedru
za dejavnost s področja umetnosti, domače ali umetne obrti ali 
druge dejavnosti, ki lahko prispeva k pestrejšemu utripu mesta.

Poslovni prostori so urejeni, nimajo pa uporabnih dovoljenj, zato 
se jih lahko uporablja kot atelje ali delavnico. Prodajo in delo s 
strankami se lahko opravlja na javni površini - potrebna 
dovoljenja za prodajo na prostem si morajo pridobiti najemniki 
sami.
Interesenti za najem naj ponudbe pošljejo najpozneje do 20. maja 
2001 na naslov: Občina Izola, Sončno nabrežje 8, 6310 Izola 
O izboru najemnikov bo odločala posebna komisija. Pri izbiri bo 
komisija upoštevala predvsem zanimivost ponudbe in verjetnost, 
da se bo dejavnost opravljala konstantno vsaj v poletnih mesecih. 
Z izbranimi najemniki bo sklenjena najemna pogodba za dobo 6 
mesecev z možnostjo podaljšanja. Najemnina je simbolična. 
Dodatne informacije: Jože Černelič - 041 476 032

NOVO v Reviti
FRkV/VfcVprva prodajalna z medicinskimi pripomočki v Izoli

Tomažičeva 10 (Hotel Delfin - vhod s parkirišča)
Urnik: 8 -12, 15 -18, sobota: 8-12 Telefon: G40 - 40 - G4

VAS ZANIMA KOLIKO BI MORALI SHUJŠATI,
DA BOSTE V VROČIH DNEH V PRAVI FORMI?

BREZPLAČNO MERJENJE 
TELESNE MAŠČOBE

• HITRO IN ENOSTAVNO 
• APARAT LAHKO TUDI KUPITE

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
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4. ŠTUDENTSKA TRŽNICA
Študentski klubi Slovenije so že četrto leto zapored v Ljubljani 
pripravili študentsko tržnico, katere glavni namen je druženje, 
tekmovanje, predstavitev klubov in prikaz ustvarjalnosti mladih. 
Tržnico je tudi letos obiskalo več kot 15.000 obiskovalcev, 
predstavilo pa se je 44 od skupno 52 klubov, vključenih v zvezo 
ŠKIS.
Letos je bil slogan prireditve "Rad te imam", pri čemer je mišljena 
predvsem Slovenija, na dosedanjih tržnicah pa so svoj kraj in njegove 
posebnosti klubi predstavljali na stojnicah. Letos so se organizatorji 
odločili mlade ustvarjalce spodbuditi k izdelavi miniaturnih domačij, ki 
so značilne za njihov okoliš. Tako je bil za en dan stadion v centru 
Ljubljane spremenjen v Slovenijo v malem. Ves dan so poleg iger na 
"domačijah" klubov potekala tekmovanja v "funballu", "paintballu" in 
streljanju enajstmetrovk na gol, ki ga je branil reprezentančni vratar. 
Popoldne pa je bil glasbeni festival "Mladi 4 pomladi", na katerem so se 
predstavile mlade, še dokaj neznane glasbene skupine, in se pomerile za 
nagrado Zarjavela trobenta.
Na prireditvi so se predstavili tudi trije obalni študentski klubi, čeprav 
izolski bolj simbolično, saj je Klub izolskih študentov in dijakov prav 
pred kratkim dobil novo vodstvo.
Dosedanjega predsednika kluba, Matjaža Štolfa je na pobudo dijaške 
sekcije, ki je na volilni konferenci imela veliko večino, zamenjala 
Mojca Brezavšček, ki jo starejši bolj poznajo kot kandidatko na 
državnozborskih volitvah, mlajši pa kot eno od vodilnih oseb 
mladinskega izolskega centra - MIC.

SEDMOŠOLCI IN EKOLOGIJA
Na osnovni šoli Vojke Šmuc so imeli 
sedmošolci 26.4.2001 naravoslovni 
dan na temo Ekologija. Cilj je bil 
osveščanje otrok z ekološko 
problematiko in obdelava raznih 
podatkov s tega področja na 
različne načine.
Dejavnosti otrok so bile organizirane v 
delavnicah na terenu, v šolski knjižnici 
in v računalniški učilnici. Kritično so 
si ogledali izolska parkirišča, 
sprehajalno pot od Svetilnika do 
Simonovega zaliva, se seznanili z 
dejavnostmi Javnega podjetja 
Komunala iz Izole, v strokovni 
literaturi poiskali zanimivosti o 
odpadkih in povprašali mimoidoče v 
Izoli o čistoči mesta. Naredili so kar 
nekaj zanimivih izdelkov. 
Zahvaljujemo se Javnemu podjetju 
Komunala iz Izole za sodelovanje pri 
vsebinski izpeljavi tega dne in vsem 
anketirancem, ki so si vzeli čas in 
odgovarjali na vprašanja sedmošolcev.

Nada Nikolič, Neva Slavec

SIaììi jpsknh mJPKannia
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Letno

■ Količina 
gospodinjskih 
odpadkov

■ Količina 
industrijskih 
odpadkov

NOVO V IZOLI!

M oro REAL
PRODAJA-POOBLAŠČENI SERVIS

TRGOVSKA 4 IZOLA (Obrtna cona Livade- 20 m od Tecoma)
Tel: 641 9770

SELÌ/A
HONDA. MALAGUTI

IZOLANI GOSTILI SVEDSKE VRSTNIKE
Na osnovni šoli Vojke Šmuc so v preteklih šestih dneh gostih skupino 10 
osnovnošolcev iz švedskega mesta Karlstad, ki so skupaj z dvema učiteljicama 
obiskali Izolo. Šoli sta navezah stik že pred več kot letom dni, ko sta sodelovali 
v projektu Mreža učečih se šol, do izmenjave pa je prišlo izven omenjenega 
projekta, na pobudo vodstev obeh šol.
Potem, ko je izolsko šolo lani obiskala skupina švedskih učiteljev in so 
septembra izolski učitelji obiskali Švedsko, je to že tretji obisk v okviru 
omenjenega sodelovanja. Kot je povedala ravnateljica Diomira Tkalčič, bodo 
Švedom obisk vrnili septembra, ko bo tja odpotovala skupina sedanjih 
sedmošolcev, predvidoma tistih, ki so tokrat na svojih domovih gostih švedske 
vrstnike. Pot na Švedsko seveda ni poceni in svoj del stroškov bo izolska šola 
krila kar sama, in sicer iz sredstev, ki so jih sami pridobili. Tkalčičeva je 
pojasnila: "Nekaj denarja smo pridobili, ko smo pred tedni nudili naše prostore 
in hrano za udeležence svetovnega debatnega tekmovanja, sedaj pa iščemo še 
kakšno možnost, da bi kaj zaslužili in tako omogočili učencem pot na 
Švedsko."

Izolski gostitelji so jim pripravili izredno pester program in v slabem tednu dni 
so švedski osnovnošolci spoznali dobršen del Slovenije. Že v četrtek so se 
pridružili sedmošolcem na ekskurziji po Dolenjski, v soboto pa so jim gostitelji 
pripravili dan v znamenju soh, oljk in vina ter jih popeljali po obalnih krajih in 
zaledju. Šolske kuharice in člani gospodinjskega krožka so jim za kosilo 
skuhali vrsto domačih dobrot, tako da so lahko poskusih bakala, slane ribice, 
bobiče, fuže z gobami, šparglji in še vrsto drugih poslastic. V nedeljo so jim 
pokazali Postojnsko jamo, Lipico in Abitante, v ponedeljek pa so se s šestošolci 
napotili na strokovno ekskurzijo v Ljubljano, kjer je nanje še poseben vtis 
naredila tamkajšnja tržnica, saj česa takega v domačem kraju niso vajeni. 
Torkov dopoldan so preživeli v šolskih učilnicah, kjer so sedmošolcem 
predstavili svojo deželo tako kot jo sami vidijo, zvečer pa so se skupaj z 
domačimi učenci zabavah na šolskem plesu.
Obiskali smo jih med pogovorom s člani novinarskega krožka, ki so jih kar 
zasuli z vprašanji o njihovem življenju na Švedskem ter o vtisih z njihovega 
obiska pri nas. Hrana se jim je v izolski šoli zdela boljša kot v domači šoli, 
pogrešali so šolsko "cafeterio", ni pa jim ušlo, da imajo skoraj vsi učenci 
nahrbtnike enake znamke. Mlade izolske sogovornike je zanimalo, kakšne 
kazni imajo v švedski šoli in ugotovili so, da so si te kar podobne. Učence, ki se 
neprimerno obnašajo v kinu, na šolskih izletih in podobno, na obeh šolah 
kaznujejo tako, da morajo naslednjič ostati doma, medtem ko na švedski šoli 
poznajo še kazen, ki se pri nas ne uporablja več: kdor zjutraj zamudi, mora po 
pouku ostati v šoli in delati naloge.
Med izolskimi in švedskimi osnovnošolci so se v teh dneh spletla številna 
prijateljstva, pa tudi simpatije in ljubezni. Tako je bila ena prvih besed, ki so se 
je naši fante in dekleta naučile v švedščini je bila tako "Jag alskar dig", kar 
pomeni "ljubim te". Gostje pa so seveda kaj kmalu znali to povedati po naše. 
"Med kraji, ki smo jih obiskali sta nama bila najbolj všeč Izola in Piran," sta na 
koncu povedala osmošolca Olle Edberg in Jennie Ahlman, ki se kar nista 
mogla odločiti, kaj jima je bilo v Sloveniji najlepše. Jennie je bila navdušena 
nad našo naravo, nad raznolikostjo pokrajine, še najbolj pa nad sončnim 
zahodom, ki ga je videla v Izoli, "saj takšnih sončnih zahodov pri nas na 
Švedskem ne vidimo".
Skupina izolskih učencev je v sredo pospremila svoje švedske vrstnike v 
Benetke, ki so si jih najprej skupaj ogledali, nato pa so gostje odpotovali 
domov.
To pa v letošnjem šolskem letu ni zadnji obisk 
vrstnikov iz tujine, saj 30.maja pričakujejo 
skupino 30 otrok in 6 učiteljev iz angleškega 
Newporta. Tokrat bo obisk potekal v okviru 
evropskega projekta mednarodnega 
sodelovanja šol Comenius, kjer je OŠ Vojke 
Šmuc ena od štirih partnerskih šol skupaj s 
šolami iz Italije, Poljske in Anglije. Že ta 
konec tedna pa bo skupina izolskih učencev 
odpotovala na obisk k vrstnikom v Revine 
Lago pri Trevisu. (K.B.)
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JEREB V VLOGI FAVORITA
V soboto in nedeljo bodo najboljši slovenski rally vozniki nastopili 
na drugi letošnji dirki za državno prvenstvo, na Rally-ju Saturnus, 
ki velja za najpomembnejše rally tekmovanje pri nas. Tokratni, 24. 
rally Saturnu bo štel za evropsko prvenstvo v K5, južnoevropski 
rally pokal, srednjeevropski pokal, evropski rally pokal za voznike, 
prvenstvo Hrvaške in seveda slovensko državno prvenstvo.
Prvi dan bodo tekmovalci vozili v okolici Ajdovščine (Dolenje, Kodreti, 
Ajdovščina, Orehovica) v nedeljo pa bodo v dopoldanskem času po tri 
hitrostne preizkušnje na treh različnih lokacijah. Prva bo od Rude do 
Baredov in skozi Gažon po stari šmarski cesti do Kopra. Druga bo od 
Kubeda do Marezig, tretja pa v okolici Marezig. Vsako od teh prog 
bodo vozniki prevozili po trikrat, vendar ne naenkrat ampak eno za 
drugo. Starti izolske HP bodo ob 8.14 uri, ob 10.53 in ob 13.32. 
Posebna poslastica pa bo seveda specialna hitrostna preizkušnja v 
Kopru na Bonifiki.

Aleš Grižon in Silvan Mikluž iz Citroen Target Team-a na 
tekmovanju v Idriji, (foto: Žare in Uroš Modic)

Andrej Jereb, kije tako suvereno zmagal na prvem rally-ju v Idriji je 
seveda favorit tudi na domačem terenu, čeprav je v šali povedal, da je 
idrijčan Pejhan skoraj bolj doma na cesti za Barede, saj ima tukaj teto in 
vikend v Šaredu, tako da te ceste zelo dobro pozna. Seveda pa istočasno 
pristavi, da sta s sovoznikom in tudi avtomobil v dobri formi, čeprav je 
po tekmovanju v Idriji moral zamenjati menjalnik, ki naj bi tik pred 
tekmovanjem prišel iz Španije.
Proga po vaseh Slovenske Istre je gotovo zanimiva in bo privabila 
mnogo gledalcev, kot je pri rally-ju že v navadi, veliko bo tudi 
navijačev obeh "izolskih" ekip in tekmovalcev. Za moštvo Sava Seat 
racing bosta nastopili posadki Andrej Jereb - Metod Kurent v 
razredu A in Miran Jerman - Boris Tonejc v razredu N, za Citroen 
Target Team pa Aleš Grižon - Silvan Mikluž s Citroenom Xaro v 
razredu A in Blaž Komadina - Jure Dvoršek v razredu N. Domači 
tekmovalci bodo imeli naslednje štartne številke: Jereb IB, Grižon 17, 
Komadina 21 in Jerman 23.
Skupaj bo nastopilo 65 voznikov iz Italije, Slovaške, Hrvaške, 
Jugoslavije in Slovenije.

Blaž Komadina iz Citroen Target motosport teama "v akciji".

Pogled v kabino Seata Ibiza, z Andrejem Jerebom za volanom in 
sovoznikom Metodom Kurentom.

VARNOST NA PRVEM MESTU
Štiriindvajseti Rally Saturnus bo tudi letos prišel v naše kraje. Sobotni del 
tekmovanja bo potekal po cestah v okolici Ajdovščine, nedeljski program pa 
je v celoti postavljen v Slovensko Istro, v enem delu tudi v izolsko občino.

Tri hitrostne preizkušnje bodo namreč na progi 
Izola (Ruda) - Baredi - Gažon - Koper,

kar pomeni, da bodo v času hitrostne preizkušnje za približno eno uro zaprti 
izolski odseki ceste od Rude do Baredov. Tekmovalci bodo v Izoli štartali ob 

8.14,10.53 in 13.32, organizatorji pa posebej opozarjajo na naslednje:
Prireditev je uspešna, če se odvija po skrbnih pripravah - prav tako pa tudi, če 
se gledalci obnašajo disciplinirano. Zato gledalce naprošajo:
- da dosledno upoštevajo navodila funkcionarjev rallyja in policije
- da se izugibajo nevarnih mest, kjer ogrožajo svoja življenja in tekmovalce
- da ne puščajo svojih vozil na mestu, kjer ovirajo prosto pot tekmovalnim 
vozilom
- da se držijo časovnih zapor na posameznih cestnih odsekih in ne poskušajo 
priti s svojimi vozili na traso hitrostnih preizkušenj po stranskih poteh
- da se vzdržite prekomernega uživanja alkoholnih pijač
En sam nediscipliniran gledalec ali gledalka lahko ogrozi nemoten potek 
tekmovanja.
Ogled prireditve, posebno hitrostnih preizkušenj, je na lastno odgovornost, 
zato poskrbite, da si boste tekmovanje ogledali na mestih, ki so vama.
POSEBNO PAZITE NA OTROKE I
Vse navedeno bo omogočilo, da si boste z užitkom ogledali prireditev.

KJE SO NEVARNE TOČKE?

Temno označena mesta so neprimerna in nevarna za gledalcel
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NOGOMET- 3 SNI- ZAHOD 
PORAZ A DOBRA IGRA 
Avtoplus:Šampionka Bilje 2:3 (1:2)
Strelca za Avtoplus: Čendak (33), 
Gregorič (63)
Avtoplus Korte: Sirotič, Tul,
Bogdanovič, Bašič, Pohlen, Jankovič 
(Vučenovič), Baruca, Čendak, Jureš 
(Sredinšek), Gregorič (Softič), Božič 
Igralci Avtoplusa so se pogumno 
spustili v igro z vodilnim in gotovo 
najkvalitetnejšim moštvom
tretjeligaškega prvenstva. Povedli so 
sicer gostje a je Čendak že v 
naslednjem napadu izenačil. Gostje 
so kmalu zatem dosegli novo vodstvo, 
ki pa ga je po podjetni igri v drugem 
delu izničil Gregorič. Sledilo je 
obdobje napadov domačih, ki pa niso 
znali zadeti, zato pa so bili uspešnejši 
gostje, ki so izkoristili napako 
domače obrambe in odnesli vse tri 
točke.
Kljub porazu so bili v domačem 
taboru dokaj zadovoljni s prikazano 
igro, ki obeta še lepe nedeljske 
popoldneve na štadionu v Maliji, le 
učinkovitost bo treba še popraviti.
V nedeljo bodo igralci iz Korte 
gostovali pri Komencih s katerimi 
imamo Izdani še veliko 
neporavnanih računov.

PRIMORSKA LIGA
REKORDNA ZMAGA IZOLANOV _ _ _ _ _
MNK Izolaflama Podgrad 10:0 (5:0)
Na izolskem igrišču bi kmalu videli več golov kot 
je bilo gledalcev na tribunah. Domači so namreč 
povsem nadigrali povprečne nogometaše iz 
Podgrada in v vsakem polčasu dosegli po 5 
zadetkov.

KAPUCI mo

NAMIZNI TENIS 
3 medalje Arrigoniju 
na državnem prvenstvu

ROKOMET

SPET PRVOLIGAŠI
Po enoletnem stažiranju v l.B ligi se 
Izolani ponovno vračajo med najboljše 
slovenske rokometne ekipe. Glede na 
to, kar je bilo moč videti na tekmi med 
Slovanom in Pivko Perutninarstvom, ki 
sta merila moči prejšnjo soboto v Modri 
dvorani v Hrpeljah v prvoligaškem 
državnem prvenstu, bi si Izolani s 
podobnimi predstavami, kot so jih 
pokazali letos zagotovo priborili 
obstanek v ligi.
V upravi kluba obljubljajo, da bodo 
pripravili vse za uspešno nastopanje v 
prvoligaškem tekmovanju in da bo 
ekipa štartala v l.A državni ligi v 
prihodnji sezoni, skupaj z novim 
sponzorjem. Kaj več pa nočejo 
povedati.
Zato pa lahko nekaj besed namenimo 
igralcem, ki so prispevali 
najpomembnejši delež k temu rezultatu. 
Ravno dovolj širok izbor dovolj 
kvalitetnih igralcev je omogočal 
trenerjema iskanje trenutno najboljših 
iz sobote v soboto. Poleg tega so vsi 
pridobili veliko novih izkušenj, zrelejši 
so za leto dni in v marsikaterem igralcu

__________je še veliko rezerve, ki jo bo moral iz
vsakega od njih izvleči trener Fredi 

Radojkovič. ki bo, po dosedanjih informacijah 
sodeč, vodil moštvo tudi v prvi ligi. (EŠ)

V neenakopravni igri dveh neenakopravnih ekip je 
MujkiČ doegel kar 6 zadetkov, HaSiČ je dodal 3, 
enkrat pa je zadel tudi Zajc. Izolani, ki so tako spet 
na vrhu prvenstvene lestvice s točko prednosti pred 
Postojno čaka v nedeljo gostovanje v Vipavi z 
zmago in težavami Postojne v Rakeku pa bi lahko 
bolj trdno obstali na najvišjem mestu razpredelnice 
primorske lige.

MLADINSKE LIGE
1. mladinska liga
MNK lzola:Bilie Primorje 1:3
Primorska mladinska liga
Avtoplus KorteJdrija 34
1. kadetska liga

MNKIzola:Bilje-Prjmorje1:0

V soboto in nedeljoje v Domžalah potekalo X. 
državno prvenstvo za mladince in mladinke 
posamezno in dvojice.
V posameznem delu je bila najbolj uspešna 
Jana Ludvik, ki je šele v finalu izgubila z 0:2 
proti Burgarjevi iz Mengša. S tem rezultatom 
je potrdila, da zasluženo sodi v sam 
mladinski vrh.
Špela Burgar je bila usodna tudi za ErikO 
JauŠevaC, ki je z njo izgubila v četrtfinalu in 
tako dosegla uvrstitev od 5-8 mesta. Od 
ostalih rezultatov velja omeniti še uvrstitev
rarika Trgota med 16 ter Marike Jauševac in 
Petre Kukovec med 32.

V igri dvojic sta Ludvik in Jauševac L osvojile 
bronasto medaljo, za finale pa sta izgubili s 
kombiniranim parom Mrzel / Strochbach iz 
Ilirije in Rakeka. . Bron je dosegla tudi Erika 
Jauševac s Piljakom iz Ptuja v mešanih parih. 
Nastop Arrigonija lahko ocenimo kot uspešen, 
z nekoliko športne sreče pa bi lahko dosegli 
vsaj še eno uvrstitev med 16.

Vzporedno z mladinskim prvenstvom je 
potekalo tudi veteransko prvenstvo v
Ljubljani. V kategoriji 40-50 let je Marino 
Filipat osvojil 3. mesto, v igri dvojic pa je bil z 
Darijanom Vizjakom iz Hrastnika prvi.

/ \ POGLED 
STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Nova izolska pridobitev je elitna moška rokometna 
liga. Po samo enoletnem postu bomo zopet 
občudovali cvet moških rokometnih ekip. Zadnja 
tekma je bilo "gostovanje" v dvorani v Livadah proti 
prvaku lige, Sevnici. Tudi v drugo so Izolani proti 
njim izgubili. Sicer pa so si Izolani izborili drugo

mesto v dvoboju z N. Gorico na gostovanju. 
Prepričljiva zmaga je samo potrdila zrelost ekipe, 
dvome o sodelovanju v La ligi pa samo še bolj 
porinila v ospredje. Dvomi, razprave in še vse drugo 
so bili na ustih prizadetih in tistih blizu in neblizu 
klubu. Dosežene rezultate se ne da "izbrisati". V 
ospredje prihajajo dileme, kakšna je cena in kako 
vzdržati. Vzeti igralcem tisto, kar so si priigrali, ne bi 
bilo pošteno, primerjati se z pivovarji, telefonisti ali 
pralnimi stroji pa se tudi ne moremo. Izračun 
sodelovanja v L b ali v La ligi pa tudi ne ponuja 
bistvene razlike. Dejanska razlika je v igralcih, že 
omenjeni klubi nekaj "dajo" svojim, pri naših pa bo 
trda že za minimalno nadomestilo. Nehvaležno delo, 
iskanje in "rotitev" za finančno pomoč je poglavitna 
naloga, igralski kader pa bi ob pomoči sosedov bil 
dorasel tudi pravim prvoligašem. Pestro in vroče se 
obeta, nekateri so obljubili pomoč, ob vseh 
promocijah našega mesta pa bo ta najcenejša. Ne gre

pozabiti, da bomo edini primorski predstvanik, z 
"poznanstvi", ki jih nekateri blizu kluba že nekaj et 
vzdžujejo s "Slovenijo" pa lahko upamo, da nam 
bodo kdaj pogledali skozi prste. Vse je sicer še daleč, 
toda... Ženski rokometni klub tudi končuje. Žal seje 
eden od primatov poslovil, mladinke so v Ljubljani 
(namesto v Izoli) osvojile samo četrto mesto. Vse je 
šlo narobe. Tarnati za izgubljenim ne pomaga, nekaj 
poškodbe, nekaj neeresnosti nekaterih igralk in 
rezultat je tukaj. Ostaja pa še nekaj primatov v igri. 
Soboto in nedeljo bodo v igri kadetinje in upravičeno 
lahko pričakujemo kaj več, kajne dekleta!_________

Gostišče Jasna
Izola-Dobrava tel.: 05/ 641 8354

http//izola.gvcri.net
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MRK Izola - RK Sevnica 28:31(11:18)
MRK Izola: Božič 4(1), Grujčič, Cetin 1, Sovdat 2, Muha M. 5, Muha B., 
Vukovič 3,Žeger 3, Bubnič 4, Ropotar 2, Gregorič, Čebular 3, Cah 1, Vončina 
7-M: Izola 2(1), Sevnica 7(6)
Izklj.: Izola 8 min, Sevnica 8 min
V tekmi, ki ni več odločala o ničemer, so gostje izkoristili domačim 
'negostoljubno' dvorano osnovne šole Livade, in na koncu slavili. Varovanci 
trenerja Fredija Radojkoviča so po odlični predstavi v novogoriškem balonu in 
matematični zagotovitvi najmanj drugega mesta in povratka v l.A ligo, zaigrali 
nekoliko ležemeje. Plod tega je bilo takoj vodstvo gostov s 3:0 v uvodnih 
minutah. Domača 6-0 obramab ni delovala, vratarja pa v teh minutah nista 
blestela. Na 5:5 so domači še izenačili, vendar so gostje prevzeli ponovno 
pobudo in imeli ves čas prednost. Ko so v 18' pobegnili za 3 (8:11) je domači 
trener vzel minuto odmora. Njegovi igralci so zaigrali nekoliko agresivneje in 
znižali, vendar je ponovno sledila reakcija gostov, ki so z delnim izidom 9:1( od 
10:11 v 22' do 11:19 v 32') popolnoma prevladali.
Ko je že kazalo daje tekma že odločena so se domači le prebudili. Razigral seje 
Vukovič, zbral pa Vončina v vratih i sledile so minute Izolanov, ki so se v 40 
minuti približali na vsega 2 zadetka z delnik izidom 8:1(18:20). Več kot to pa 
niso uspeli, saj so gostje vedno našli pot do domačih vrat in to prednost obdržali 
do konca tekme. Po tekmi pa sta obe ekipi skupaj na parketu in nato tudi na 
banketu ob telovadnici proslavili povratek v l.A državno ligo.

Nova Gorica - MRK Izola 22:25(10:151
Izola: Božič 2, Grujčič, Cetin 4, Sovdat 2, Muha M. 4, Muha B. 2, Vukovič 1, 
Žeger 6(2), Bubnič, Ropotar, Gregorič, Čebular 4, Cah, Vončina 
7-M: Gorica 8(5), Izola 4(2)
Izklj.: Gorica 2 min, Izola 12 min
Izolani so si že krog pred koncem prvenstva zagotovili tudi matematično 
napredovanje v prvo ligo. Kaj pa je slajšega kot napredovanje z zmago ravno 
proti direktnemu konkurentu? Ravno to so napravili mladi izolski igralci in v 
novogoriškem balonu tudi v drugo dokazali, da so boljši od Novogoričanov in 
da so zasluženo pred njimi na prvenstveni razpredelnici. Že druga zmaga, saj so 
prvič visokoleteče severne Primorce sklatili že v prvem delu prvenstva, ko so 
bili le ti 9 krogov nepremagani in že z mislimi v 1 .ligi. Od takrat so še večkrat 
trdo pristali in v soboto izgubili vsako upanje pred domačimi gledalci, ki pa niso 
bili tako bučni kot Ribari, ki so bili tudi ob boku ekipi skozi vse prvenstvo. V 
Gorici so bili nekateri mogoče celo preveč zagreti, saj je bila tekma zaradi njih 
dvakrat prekinjena.
Rokometaši izolskega moštva so na plastični masi balobna takoj pokazali, da 
želijo zmagati. Po vodstvu z 2:0 so dovolili domačim da edinkrat povedejo s 
3:2. Delni izid 7:0 in vodstvo 9:3 za Izolane pa je pokazal, da domači o zmagi 
lahko le sanjajo. Tudi v drugem delu so se nakajkrat le približali varovancem 
trenerja Fredija Radojkoviča, kaj več pa niso napravili in zmage so se veselili naši fantje.

ŠD 15. MAJ MAREZIGE
Organizira turnir v malem nogometu 

za občinski prehodni pokal I5.maj
Tekmovanje bo v soboto, 19.maja s pričetkom ob 9.00 uri v Marezigah.

Prijava ekip in žrebanje bo v petek, 11.maja v marezigah 23b, ob 20.15. 
prijavnina znaša 10.000,00 SIT.

Pripravljene so lepe nagrade, vabljene vse izolske ekipe !
Informacije tel. 041 893 192

ŠPORTNO DRUŠTVO

l/i 's
IZOLA / Ljubljanska 51 /tel. 6418-042

URNIK
pon-sob od 9 ■ 12 in 16.30 - 22 ure 

sob. do 21 ure

- skupinski družinski popusti
■ program za učinkovito hujšanje
■ izredno ugodne karte za mlade
- brez letne vpisnine

Obiščite nas v starem mestnem jedru na LJUBLJANSKI 51 v Izoli

9.Rodinov memorial
VETERANI ZA ZGLED
Tudi deveti Rodinov memorial, turnir veteranskih rokometnih ekip je bil dogodek 
vreden pozornosti. Enaintrideset ekip iz 5 držav (Avstrija, Italija, Latvija, Hrvaška in 
Slovenija) seje dva dneva predvsem v izolski športni dvorani (nekaj tekem je bilo zaradi 
časovne stiske odigranih tudi v telovadnici OŠ Livade) potegovalo za točke tako kot so to 
počeli v nekdanjih državnih ligah in tudi mednarodnih tekmovanjih. Redni krog 
slovenskih rokometnih ekip pa je le oplazil Rodinov memorial, saj je veliko rokometašev 
ostalo še vedno aktivnih po klubih in tudi na rokometni zvezi. Zato pa je dodatno draž 
dogodku dal uspeh domačih rokometašev, MRK Izole, ki so si ravno v soboto z zmago v 
Novi Gorici ponovno priborili napredovanje v prvo državno ligo.
Rodinov memorial je turnir v spomin na odličnega rokometaša, igralca Mladosti iz 
Zagreba, Borca iz Banjaluke in reprezentanta Jugoslavije ter tudi dolgoletnega 
priznanega trenerja, ki je vzgojil vrsto mladih obalnih športnikov, Rodina Bartola. 
Največjo sled pa je zapustil prav gotovo v Izoli in seveda na celi obali, kjer seje posvetil 
predvsem rokometu in kjer je ostala tudi njegova družina.
Tekmovanje, kije bilo izredno napeto seje zaključilo brez vseh zapletov. Glede na to, da 
je iz določenih krajev prišlo več ekip in da so z vsakim prišle poleg še družine so bile 
tekme odigrane tudi v zelo dobrem vzdušju s pravimi navijaškimi skupinami - brez 
razgrajanja, ampak z bučnim vzpodbujanjem in seveda s ploskanjem za vsako uspešno 
potezo.
Turnir je bil dobro pripravljen, saj je organizator poskrbel za spoznavni večer s 
srečolovom, drugega dne pa so na zabavnem večeru z Milanom Petrovičem v 
Simonovem zalivu plesali do zgodnjih jutranjih ur.

Moški nad 30 let
Za tretje mesto
ŠOŠTANJ: ZASAVJE 7: ll
Za prvo mesto
TRŽIČ : HRASTNIK 12:7
Najboljši vratar: Premec Marko (Dol)
Najboljši igralec: Fuks Jože (Tržič)

Moški nad 40 let
Za tretje mesto 
KVARNER:ŠOŠTANJ 7:9 
Za prvo mesto 
INLES:ROVINJ 7:6 
Najboljši vratar: Šprem (Rovinj) 
NAjboljši igralec: Mate Andrej (Inles)

Moški nad 45 let
1. SPLIT, 2. BRANIK, 3. NERUDA, 4. 
ARENA, 5. SLAVIJA
Najboljši vratar: Zmago Gabrijelčič (Branik) 
NAjboljši igralec: Balie Žarko (Split)

Ženske
Za tretje mesto
TROGIR:VELENJE 7:5
Za prvo mesto
KOČEVJE:PULA 8:12
Najboljša vratarka: Perica Iva (Trogir)
Najboljša igralka: Iveša Ariana (Arena Pula)
Veteranke Izole so bile pete.

CENEJE do

IZKORISTITE ENKRATNO PRILOŽNOST



STRELCI SO ZADELI DRUGO LIGO
Izolski strelci so po letu nazadovanja v 
tretjo slovensko ligo spet drugoligaši.
Na kvalifikacijskem tekmovanju v 
Ljubljani so namreč osvojili drugo 
mesto in se tako spet vrnili v 
drugoligaški rang tekmovanja.
Za Izolo so na kvalifikacijah streljali:
Mateja Božič (565), Gašper Dolhar 
(565) in Jan Jakomin (555), skupaj so 
zbrali 1685 točk in za 13 točk prehiteli 
tretjeuvrščeno ekipo. Uspešen povratek 
je nekakšen obliž na rano po manj 
uspešnem nastopu na finalu mladinskega 
državnega prvenstva, kjer so pričakovali 
boljši rezultat od doseženega.
Zato pa so bili izolski strelci zelo uspešni 
v slovenski dopisni ligi v kateri je 
nastopilo kar 250 tekmovalcev, ki 
streljajo najprej vsak na svojem strelišču, potem pa se srečajo na 
polfinalnem in nato še na finalnem tekmovanju. V tem tekmovanju so s 
puško mladinci Izole ekipno zasedli drugo mesto za moštvom 
Postojne, posamično pa so bili Dolhar. A. Božič in Jakomin med 
mladinci od 4. do 6. mesta. Med mladinkami je bila Mateja Božič 
šesta, med veterani pa Darij Ban tretji. V streljanju s pištolo je bil 
Emerik Hodžič peti med mladinci, v streljanju z zračno puško pa je 
bila Dragica Tokmadžič tretja, Milka Lipovac pa četrta pri članicah, 
pri veterankah pa je bila Božičeva celo najboljša z rekordom finala 
(503 krogi). Enio Božič je med veterani zasedel peto mesto.
Strelstvo je razvito tudi v šolah in ekipa SGTS nastopa v dopisni ligi, 
kjer so Nataša Prah (2 mesto), Maja Bobek (4) in Ana Pule (5)

nastopile zelo uspešno, na 
tekmovanju srednjih šol pa seje 
Maja Babnik (SGTŠ) uvrstila 
v finale državnega prvenstva in 
osvojila končno peto mesto.
V Postojni je bilo ob koncu 
tedna regijsko prvenstvo 
funkcionarjev, treterjev in 
veteranov primorskih klubov na 
katerem je Enio Božič osvojil 
izvrstno tretje mesto.

(fotografiji: ekipa mladincev, ki 
je osvojila drugo mesto in se 
uvrstila v drugoligaško 
prvenstvo (zgoraj), ekipa 
članic, ki je osvojila 2 mesto na 
dopisnem strelskem prvenstvu 
Slovenije.

KONEC SEZONE ZA RIBARE
Končala seje še ena, že enajsta navijaška sezona za izolske Ribare. Ko 
pogledamo nazaj na letošnjo sezono, smo lahko iskreno ponosni na 
naše rokometaše, ki so si z srčno igro in borbenostjo priigrali vstop v 
l.a ligo in se tako pridružili tudi rokometašicam. Skoda pa je, da so 
edina izolska moška prvoligaška ekipa , saj imamo v mladinskih 
selekcijah ogromen potencial, ki pa zaradi pomankanja financ dlje kot 
do tam ne pride. Zato pozivamo občino, naj ob vsej promociji našega 
mesta bolj odločno podpre tudi šport in s tem omogoči, da se lahko tudi 
izolski športniki enakovredno kosajo s slovenskimi prvoligaši.
Tudi v tem letu smo izpeljali vrsto uspelih prireditev: od odhoda na 
zaključek sezone v smučarskih poletih v Planico, vsakoletne Birreriade 
(turnirja malega nogometa) v Kortah, silvestrovanja, nenazadnje pa 
smo se izkazali tudi kot dobri gostinci z stojnico na Ribiškem prazniku. 
Vendar pa smo še vedno najprej navijači in potem vse ostalo. Pozivamo 
vse člane in interesente, pa tudi športnike, ki potrebujejo kakršnokoli 
podporo, da nas obiščejo v naših prostorih na Gregorčičevi 21, kjer 
sedaj bivamo že tretje leto.
Za letošnje leto bi lahko Občini Izola podelili veliko športno bodečo 
nežo za financiranje športnih aktivnosti, športni nagelj pa izredno 
marljivemu gospodu Čeku, za njegova prizadevanja za boljše razmere 
v nogometnem klubu. Za konec pa še hvala vsem, ki ste nam kakorkoli 
pomagali in pa tudi tistim, ki nas kritizirate.
RIBARI

SLOVENIJA OPEN 2001
Mednarodni plesni turnir v latinskoameriških in standardnih 
plesih "SLOVENIJA OPEN" je letos potekal že sedmič, vsako leto 
pa ga organizira Plesni klub Fredi iz Ljubljane. Tekmovanje je 
potekalo pod pokroviteljstvom Plesne zveze Slovenije in Svetovne 
plesne zveze (IDSF), kar pomeni pridobitev točk za svetovno rang 
lestvico amaterskih parov. Izola je to veliko plesno prireditev in 
tekmovanje gostila že tretjič. Zaradi turnirja so se ta konec tedna 
rokometaši preselili v dvorano OS Livade.
Na dvodnevnem turnirju so pari plesali pet latinskoameriških plesov 
(samba, cha-cha, rumba, pašo doble in jive) in pet standardnih 
(angleški valček, tango, dunajski valček, slowfox in quickstep). Vsak 
dan seje zvrstilo okoli 300 parov. V soboto so mlajše kategorije plesale 
standardne plese, starejše pa latinskoameriške, v nedeljo pa obratno. 
Tako je bil sobotni finalni večer v latinskih ritmih bolj živahen in 
dinamičen, nedeljski pa standardno eleganten. Za pridobitev točk na 
IDSF lestvici je plesalo LA okoli 70 parov, ST pa 60 parov. Sodelovalo 
je 13 držav (Slovaška, Italija, BIH, Jugoslavija, Nemčija, Češka, 
Avstrija, Hrvaška, Madžarska, Ukrajina, Španija, Poljska, 
Slovenija). Največ medalj sije priplesala Slovenija, velik napredek pa 
je viden pri ukrajinskih plesalcih v mlajših kategorijah.
Najmočnejša konkurenca je bila v članskem finalnem delu 
latinsko-ameriških plesov, ki sta jo zopet premagala naša državna 
prvaka Andrej Škufca in Katarina Venturini. Za njima sta se, tako kot 
lani, uvrstila poljska državna prvaka Michael Malitowski in Iwona 
Golczak, tretje in četrto mesto pa je bilo zopet slovensko. Jurij Batagelj 
in Jagoda Štrukelj sta še ujela zadnjo stopničko, Zoran Plohl in Tatsiana 
Lahvinovich pa sta si za dve mesti popravila lansko uvrstitev.
V standardnih plesih sta slavila Italijana Nikola Zucarello in Stefania 
De Boni pred slovenskima paroma Mišo Cigojem-Anastazijo 
Novožilovo in Domnom Krapežem-Eleno Girella. Andrej in Katarina 
sta jih spremljala le kot gledalca. V latinskoameriških plesih se namreč 
pripravljata na evropsko prvenstvo, kjer bosta v soboto v Varšavi s 
Krajcerjem in Lesarjevo zastopala Slovenijo.
Naj večje je bilo slovensko zmagoslavje med starejšimi mladinci, kjer so 
se v finalni del obeh disciplin uvrstili štirje slovenski pari. V LA plesih 
seje med njih takoj za zmagovalcema Kristjanom Prajnarjem in Lano 
Gomol uvrstil ukrajinski par pred Uroša Dimnika in Jano Starc ter 
Matica in Leno Pavlinič, ki se standarda v svoji starostni kategoriji nista 
udeležila. Pač pa sta si kot najmlajši par nabirala točke v amaterski 
konkurenci, kjer sta izpadla v polfinalu, 
st.mladinca Domen Valič in Tjaša Vulič, 
lansko drugo mesto pa sta obranila Jernej 
Brenholc in Daniela Pekič.
Slovenski mladinci so v standardu dosegli 
štiri finalna mesta, kjer sta lansko zmago 
ponovila Jaka Oset in Martina Plohl.
Najuspešnejša slovenska mladinca sta bila s 
5.mestom tudi edina finalista v LA plesih.
Mlajši mladinci so dosegli slovensko zmago 
v standardnih plesih (Anže Sasso-Špela 
Vegelj), pionirji pa v latinskih (Aljaž 
Škorjanec-Valerija Rahle).
Sonja Savnik
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FESTA JE BILA BREZHIBNA
O uspehu mladih izolskih rokometašev, ki so se po enem letu nekoliko 
nepričakovano a zasluženo vrnili v prvoligaško prvenstvo poročamo na 
športni strani. Tukaj pa smo našli prostor za dve fotografiji, ki ju je posnel 
Dušan Vončina ob
koncu tekme s Sevnico 
in na fešti, ki je sledila.
Tam so se Izolanom 
pridružili tudi
Sevničani, bili so tudi 
Ribari pa uprava
kluba, navijači in še 
kdo. Fešta je bila 
izvrstna, alkohola pa 
komaj za vzorec.
Šport je pač šport.

Da gre na Rodinovem memorialu, 
čeprav je veteranski turnir, zelo 
zares so se lahko prepričali vsi, ki 
so si ogledali katero od tekem v 
izolski rokometni dvorani. "Če bi 
članske ekipe tako zavzeto igrale bi 
bil slovenski rokomet še boljši" je 
povedal organizator turnirja, Tone 
Barič.

MLADINKE ŠELE ČETRTE
Zaradi plesnega tekmovanja Slovenia open v rokometni dvorani so 
morale mladinke RK Izola finalni turnir odigrati v Ljubljani. Čeprav so 
bile ene od kandidatk za naslov državnega prvaka so obe srečanji 
izgubile in končale na četrtem mestu, kar je gotovo manj kot so 
pričakovale. Prve so bile rokometašice Olimpije, druge Žalčanke, tretje 
pa igralke iz Velenja.
Na lestvici najboljših strelk finala je Petra Adamič zasedla drugo mesto z 
11-timi zadetki, Izolanke pa so posebej zatajile pri izvajanju 
sedemmetrovk, saj so od devetih poizkusov zadele vsega petkrat.
Za mlado ekipo Izole pa tekmovanj še ni konec, saj jih čakajo še nastopi 
v finalih mlajših kategorij.

DVOJNA ŠTEVILKA LA COLOMBA
Izšla je nova številka 
časopisa La colomba, ki ga 
izdaja Skupnost Italijanov 
Dante Alighieri. V dokaj 
obsežni, dvojni številki, je 
mogoče prebrati o 
republiškem priznanju, ki 
ga je za svoje kulturniško 
delo prejel Dario Scher, o 
nastopih mladih pevcev in 
plesalcev Skupnosti, o 
skupščini društva pa tudi 
zanimivosti iz zgodovine 
Izole, zanimive male 
zgodbe in še kaj. Seveda 
tudi ugank in križanke 
niso pozabili.
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FASHION ČLOBE BYTE III 
BY SMINT & PAUL VAN DYK
Pomladna sezona v Ambasadi Gavioli se zaključuje z 
velikim modno - glasbenim dogodkom. V večeru trance 
glasbe in klubske mode se združujeta set svetovnega 
trance superzvezdnika Paula van Dyka in tradicionalni, 
tokrat že tretji, modni dogodek Fashion Globe Byte.
Zvezda Paula van Dyka seje zasvetlila v letu 1999, ko 
so angleški klubski mediji ustvarili trend trance 
glasbe. Seveda pa van Dykovo ustvarjanje sega kar 
precej let nazaj.
Rojen vzhodni Berlinčan se je na zahod preselil takoj 
po padcu berlinskega zidu. Kljub temu da na vzhodu 
klubskakulturaniobstaialcUseiePaul z glasbo

■; v Dgg,~eM:.;gs;, ;M gVjVg/DM ;3V/I uk\nrial /c pred prihodom \
, I 'no\o /oljenje'. Snemal je 

E glasbo i/ takrat priljubljene 
''‘‘hodne i i jske oddaje Monike 

MF HM Dieti
B'aj VVA SMV VaBI /allaval’ Najbolj mu je ugajala 
U' H\UiQL emocionalna glasba skupin I Ite

ISESH Nmiths in New ( )nler. Po 
Pv2~S555SF 9M||q preselitvi na zahod je postal 

I rerlni obiskovalec klubskega 
nočnega življenja.

V letu '98 je bil njegov prvi album 45 RPM ponovno izdan in remiksirani 
single For An Angel se je uvrstil na prva mesta angleških, nemških in 
drugih lestvic plesne glasbe. V letu '99 je prekinil dolgoletno razmerje z 
založbo MFS in ustanovil lastno, Vandit Records, na kateri izdaja sam in 
drugi inovativni artisti. V VB za njegove izdaje skrbi založba Deviant. 
Lansko leto je pri obeh izdal album Out There And Back, ki je triumfiral 
med klubsko in tudi drugo publiko.
Paula van Dyka je danes mogoče 
slišati po vsem svetu, rezidence pa 
ima v newyorškem Tvvilu, angleškem 
Gatecrasherju ter domačem Berlinu.
Dan po nastopu v AG (26.maja) bo 
vrtel na britanskem superfestivalu 
Homelands.
V vrhuncu večera pa bo na oder 
Ambasade Gavioli postavljen tretji, 
tradicionalni klubski modni 
performans Fashion Globe Byte III by 
Smint. V njem se bodo predstavile 
opaznejše klubske blagovne znamke, 
vkomponirane v ambientalno in 
glasbeno celoto. Klubski in streetstyle 
imidž predstavlja Trendstation Kaos, 
športna oblačila H20, spodnje perilo in 
kopalke Undercolors of Benetton,
Oltremare in Nefer, torbe in 
nahrbtnike Kipling, trendovske 
dodatke Fossil, sončna očala CP in 
pričeske Jani in Sašo Mali.
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galerije I GLEDALIŠČE
galerija ALGA

Razstava akvarelov in grafičnih listov
ZDENKE PETEK

v četrtek, 17.maja ob 18.00 uri
OTVORITEV RAZSTAVE OTROŠKE GRAFIKE IN 

IZDELKOV IZ GLINE.
sodelujejo člani otroške delavnice Zvezdice, ki jih vodi 

mentorica BARBARA MOTOH.

Otvoritev razstave 
EKOLOŠKI PLAKAT 
V četrtek, lO.maja ob 
18.00 uri v Kulturnem 
domu v Izoli

Svoja dela razstavljajo učenci 
in dijaki iz šestih šol, ki so 
vključene v Unescov 
izobraževalni projekt SEMEP 
(South-Eastern Mediterranean 
Sea Project):
Luka Batista, Kaja Žorž, Nina 
Mrdenovič, Martina Rodela, 
Ivan Rocco, Andraž Jež, 
Aleksandra Pišec, Katja 
Kavrečič, Matija Milkovič - 
Biloslav, Jure Vuga in Alja 
Pačelat.

Galerija INSULA
Razstava oljnih platen, reliefnih slik in najnovejših glasbenih osnutkov

Vojka Aleksiča________________

Galerija KRKA, Strunjan
Razstava w

LEA BERNETIC ZELENKO,,, 
ROK ZELENKO,».

matična knjižnica

Petek, 18.maja ob 20.00 uri 
Predpremiera- samo v Izoli

M.Camoletti: BOEING, BOEING
Komedija

Režija: Vinko Moderndorfer
Igrajo: Borut Veselko, Sebastian Cavazza, Ljerka Belak, Mojca Fatur...

kino ODEON
ČETRTEK, 10.5.2001 ob 18.30 in 20.30 
PETEK, 11.5. in SOBOTA, 12.5.2001 ob 18.00,20.00 in 22.00 
PONEDELJEK, 14.5. in TOREK, 15.5.2001 ob 20.30 
SREDA, 16.5.2001 ob 20.00
LEPOTICA POD KRINKO
(Miss Congeniality), akcijska komedija
Režija: Donald Petrie / Vloge: Sandra Bullock, Benjamin Bratt, Michael Caine, /
Candice Bergen / 111 min.

NEDELJA, 13.5.2001
PREDPREMIERA: BARABE
slovenski film, ob 19.00 
Scenarij in režija: Miran Zupanič
Vloge: Marko Mandič, Katarina Stegnar, Primož Bezjak, Mateja Pucko, 
Aljoša Koltak, Janko Mandič, Jutra Škamperle in drugi; PO OGLEDU 

FILMA SE VAM BO PREDSTAVILA EKIPA FILMSKIH USTVARJALCEV!

LEPOTICA POD KRINKO ob 21.00

art KINO - CINE odeon J*
Sreda 16. maja izjemoma ob 22.00
Erotična drama, razvrednotenje mita o romantični ljubezni;
film, ki ga posreduje nekomercialna distribucija Slovenske kinoteke;
film, ki je razburil občinstvo, kritike, žirijo festivala v Rotterdamu 1999 in tudi nekatere v
Sloveniji, ki ne marajo, da bi se film pojavil v njihovem kraju:

ROMANCA - ROMANCE
Rezija: Catherine Breillat / Glavne vloge: Catherine Ducey, Francois Berleand, Rocco S'rfredi

Pred trinajstimi leti smo tudi v Izoli gledali šokantno japonsko erotično dramo "Cesarstvo 
čutil", ki je med drugimi fascinirala tudi mlado Francozinjo Catherine Breillat (takrat je 
napisala že nekaj knjig in scenarijev, tudi za Fellinijevo "Ladja plove"). Odločila se je, da bo 
ustvarjala le filme z erotično vsebino in tako poizkusila najti evropski odgovor na 
vzhodnjaško "cesarstvo čutil". Pred nami je tako "Romanca", drzna drama o ženski, ki 
spolnost postavlja v prvi plan svojega življenja. To je dokaj nekomunikativna pripoved 
mesenem poželenju, ki gledalcu ne privošči nobene naslade. Tako odveč vprašanje: je 
Romanca "trda" pornografija ali film z umetniško izpovedjo ženske.

VRTEC MAVRICA IZOLA 
ODPRTA VRATA

ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO
vabi

otroke od četrtega leta dalje na uro pravljic, ki bo
v torek, 15.maja ob 17. uri, 

v pravljični sobi, Drevored 1. maja 9.

Prisluhnili bomo pravljici PREDRZNI TAT 
ki jo je napisal Udo Weigelt.

Prijazno vabljeni!

DIHANJE \ GIBANJU o»
vsako nedeljo ob 18.uri v Izoli na travniku med hotelom Delfin in Marino Izola. Vabljeni !

v soboto, 12. maja od 9.00 do 11.ure
Sporočilo staršem

Na ta dan bomo delali: - vse vzgojiteljice in pomočnice vzgojiteljic, - 
ravnateljica, vodje enot, - psihologinja - vodja kuhinje

in ob tej priložnosti nas lahko vprašate vse, kar vas zanima.
Vpis otrok v vrtec.

Kdo smo:
Otroci iz vrtca Mavrica

Kje smo:
- v enoti Školjka - ob OŠ Vojke Šmuc
- v enoti Livade - med bloki v Livadah 

- v oddelku Korte - ob šoli v Kortah

Kaj se igramo: pojemo plešemo, rišemo, telovadimo, hodimo na 
izlete, igramo se celo z računalnikom, sadimo rože, itd. 

_______S kom se igramo: Z velikooooo prijatelji Pridi še ti !______
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La tutela virtuale II libro per vivere più a lungo
Tutte le feste, comandate e non, di questo primo 
semestre del 2001 sono ormai nel cassetto dei 
ricordi. E invece di trovarci - a metà maggio - a 
preparare un primo consuntivo delle attività 
svolte, siamo ancora a sperare di poter dare il via 
al programom approntato più di un anno fa, e 
a tracciare un possibile piano per l'anno che 
verrà.
Ci sono tanti modi per far soccombere una 
comunità nazionale minoritaria. Tra i più 
subdoli, e probabilmente tra quelli ad effetto più 
sicuro, quello di assicurarle una moltitudine di 
diritti sanciti da altrettante norme di legge, e poi, 
volta per volta, portarle via un pezzetto. Quasi 
inavvertitamente. Visto il comportamento del 
governo sloveno negli ultimi due-tre anni, sembra 
questa la tattica adottata per costringerci alla 
corda.
Tacciamo brevemente il sunto di come la nostra 
comunità viene trattata nel settore dei 
finanziamenti delle sue attività culturali:
- a fine maggio dell’anno scorso, in seguito a 
pubblico bandodi concorso, abbiamo preparato 
il programma per questo 2001, stando bene 
attenti a non sforare quello che si presumeva 
avrebbe potuto essere l’indice raggiunto 
dall’inflazione;
-ilprogramma è stato valutato positivamente da 
tutti i gruppi e commissioni di esperti del Ministero 
per la cultura;
- poiché la Legge finanziaria, in seguito alle 
elezioni politiche di fine anno 2000, stentava ad 
essere preparata ed approvata dal Parlamento, 
in marzo ci viene inviato il contratto per il 
finanziamento provvisorio per i primi tre mesi, 
che - secondo prassi usuale - avrebbe dovuto 
corrispondere ad un quarto del realizzato 
nell’anno precedente (25%). Il contratto prevede 
invece soltanto un ’erogazione di poco superiore 
all undici per cento (11%);
- la bozza della Finanziaria prevede per i gruppi 
nazionali un importo pari a quanto realizzato 
nell’anno precedente. Vengono presentati 
emendamenti dalla Commissione per le 
nazionalità, approvati anche dalla Commissione 
Finanze del Parlamento;
- prima che il Parlamento possa dire la sua, il 
Ministero per la cultura ci invita a ridurre il 
piano di lavoro, portando l’importo a quanto 
previsto dalla finanziaria in prima lettura. La 
CAN Costiera e quelle comunali protestano;
- il governo emette un secondo decreto per il 
finanziamento provvisorio per i primi sei mesi, 
con i quali sostituire il primo che si fermava al 
primo trimestre. Ai gruppi nazionali viene 
concesso un importo pari a 0 (Zero) Talleri. Alle 
proteste sostengono che si tratta di uno sbaglio.
- a fine aprile, la Legge finanziaria viene 
finalmente approvata e, naturalmente, aignippi 
nazionali viene concesso quanto previsto già 
dalla bozza. Quanto realizzato l’anno scorso e 
niente più. Nemmeno il normale aumento per 
far fronte al tasso d’inflazione;
- fino ad oggi dalle casse dello Stato non è 
arrivato nemmeno un Tallero per le attività 
previste per questo2001. E siamo a metà maggio. 
Sarà anche vero che siamo la minoranza più 
tutelata d’Europa. Basta sapere chi è che lo 
afferma. Noi, sempre meno!

In occasione della Giornata del libro in Slovenia e della Settimana internazionale del libro, alla presenza 
del Console generale d’Italia a Capodistria, signora Rosa Maria Chicco Ferraro, e di un pubblico scelto 
di simpatizzanti della parola stampata il 23 aprile il Presidente della CAN di Isola, Silvano Sau, ha 
inaugurato nella sede una mostra del libro italiano. Sono stati esposti gli acquisti effettuati dalle nostre 
bibliotecarie negli ultimi dodici mesi, tra cui spiccavano alcuni bei libri d'arte.
Sau nel suo discorso ha ripercorso 
la storia delle biblioteche italiane 
ad Isola, che vanta tradizioni 
ultracentenarie (troviamo notizie di 
una biblioteca nel 1895 e di una 
biblioteca circolante nel 1902). Si 
hanno ancora testimonianze 
dell’esistenza di un'importante 
sezione scientifica e tecnica in seno 
alla biblioteca del Dopolavoro 
Ampeleaed Arrigoni. Hapoi parlato 
delle epurazioni del fondo librario 
delle biblioteche effettuate a partire 
dal 1945 e ha ricordato che la 
biblioteca della Comunità italiana 
ad Isolasi è ricostituita praticamente 
negli ultimi 10-15 anni. Sau non ha 
infine dimenticato di sottolineare 
l’importanza che ha avuto il 
recupero del fondo librario della 
cosiddetta Biblioteca Besenghi.
Si è soffermato poi sul valore che 
ha ancora il libro quale fonte di sapere ricordando che ancora oggi il sapere è sinonimo di potere. Non 
esiste presente e non si può progettare futuro senza avere coscienza e cognizione del passato, senza 
quella che viene definita “memoria storica”. E la memoria storica è custodita nelle biblioteche, nei libri, 
nei documenti. Tali strumenti “diventano tanto più importanti per una popolazione che gli eventi politici, 
storici e militari hanno ridotto alla condizione di minoranza nazionale”, rappresentano l’unico patrimonio 
"con il quale legittimare non solo la propria presenza culturale, sociale ed economica, ma anche le 
proprie rivendicazioni individuali e collettive”. Ha parlato poi del significato della libertà di stampa, uno 
dei diritti civili più importanti e una delle conquiste del mondo sviluppato. Sau ha voluto ricordare che 
Il Ministero sloveno per la cultura sta approntando unalegge in materia di biblioteconomia, che potrebbe 
togliere alle comunità nazionali la gestione delle proprie biblioteche e quindi la possibilità di disporre di 
una parte non trascurabile del proprio patrimonio culturale. Una comunità deve essere da sola 
responsabile del proprio patrimonio librario proprio per mantenere vivi la propria identitàe il contatto con 
la propria cultura. La legge in questione potrebbe ridurre la minoranza a poter esibirsi soltanto in 
manifestazioni di folclore, come succedeva qualche decennio fa. Preoccupazione è stata espressa 
anche per i tagli apportati all'ultima finanziaria, che penalizza soprattutto le attività culturali.

Marino Maurel

Palazzo Manzioli:
Recount down: ancora 51 giorni

E spela mus che l’erba cresi... Foto: C. Chicco

Silvano Sau



I giovani della “Dante” 
a San Pier d’Isonzo

Alla Terza rassegna musicale di primavera, tenutasi sabato scorso a San Pier 
d’Isonzo, ha preso parte anche il Gruppo Folk giovanile della CI “Dante 
Alighieri”, diretto da Amina Dudine. I nostri ragazzi si sono esibiti in due 
numeri già affermati: “Si, le mule le me piasi, ma Sofia xe un ’altra roba ”e “Xe 
sempre la stesa storia ”. Interpreti: Michele Bevitori e Sabrina Vasič, la parte 
tecnica è stata a cura dei giovanissimi Samantha Saraiin e Aleš Puhar.

Il Coro Haliaetum a Buie
È stata un 'uscita doverosa, un ’uscita d’incontro e d’integrazione culturale con 
i nostri connazionali di Croazia l’ultima del Coro “Haliaetum ”della Comunità 
degli italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi ”di Isola compiuta recentemente 
a Buie, dove si è esibito nell 'incontro dei cori Marco Garbili di Rovigno, in tutte 
le sue varianti, e della. Comunità degli italiani di Buie. Per l’occasione, vista 
la indisponibilità del Maestro Claudio Strudthoff l’Haliaetum era diretto dal 
Maestro sostituto Eleonora Matijašič che l’abbiamo vista disinvolta nel suo 
non facile impegno come non mai prima. L’incontro si è rivelato una serata 
piacevole, in cui i tre complessi hanno esibito quanto di meglio del loro 
repertorio, soprattutto popolare, incluse le caratteristiche “bitinadc “rovignesi, 
naturalmente proposte dalla Marco Garbili, l’esibizione dei tre complessi 
corali è stata ben accolta e calorosamente applaudita dai non pochi presenti al 
Cinema-Teatro di Buie. Degna di plauso l’organizzazione della manifestazione 
da parte della Comunità degli italiani di quella città dell’Istria settentrionale, 
manifestazione che si è conclusa tra i canti fuori programma, sicuramente 
incentivati dalla buona cucina del “Ristorante Laguna” del complesso “Stella 
maris”di Umago dove i tre complessi sono stati invitati dopo il concerto.

G.S.

Calcetto (Besenghi): 
onorato l’impegno

Per esser stata la prima non può venir definita fallimentare. Nella sua stagione 
d’esordio, nel campionato sloveno di seconda divisione di calcetto, la squadra 
della Comunità degli italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi” di Isola ha 
onorato l’impegno. Nonostante avesse chiuso il torneo al penultimo posto, e già 
non esser il fanalino di coda dà soddisfazioni, con 3 vittorie e un pareggio in 
14 partite il Circolo ha lasciato una buona impressione nel corso dell’anno. 
Soprattutto nel girone di ritorno è riuscito a scrollarsi di dosso i timori che la 
competizione riportava palesando una valenza tecnica non indifferente, 
dimostrandosi in grado di essere all’altezza della concorrenza. Squadre sulla 
carta più quotate e che alla vigilia sembravano irraggiungibili in realtà non 
hanno manifestato una marcata supremazia nei confronti con il Circolo 
Besenghi. Di buon auspicio per il prosieguo del cammino in questa competizione, 
con la speranza che il discorso abbia un seguito, proprio le due vittorie ottenute 
nel girone di ritorno, dovrebbero fungere da trampolino di lancio verso altri 
traguardi. Pensiamo che sussistono le basi per un ulteriore sviluppo generale 
sul piano tecnico-organizzativo che potrebbero confermare quanto succitato.

Roberto Siljan

Non c'è più religione
Nelle regioni che ci circondano, in fatto di traduzioni in lingua 
italiana, abbiamo trovato un po’ di tutto. Chicche come: "Vietatala 
caccia ai cornuti - perché sono in amore”; “Ognuno può farsi 
l'uccello che gli confà"; “Un’ora di tennis con le proprie palle a 5 
marchi e con le palle del maestro a 10 marchi”. Nelle vicinanze di 
casa nostra vediamo offrire “cammere". In centro di casa nostra, 
oltre al “negozio pezializzato ", abbiamo anche il “monumento della 
nazionale lotta di liberazione". Avanti di questo passo si dovrà fare 
“il monumento al bilinguismo interrogativo". Dio che sei nei cieli, 
liberaci da queste nefandezze quotidiane.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIA
V

BIBLIOTECA E SALA DI 
LETTURA

Orario d’apertura: da lunedì a 
venerdì dalle ore 16.30 alle 
19.30

MANIFESTAZIONI
CULTURALI

Giovedì 10 maggio, ore 18, 
sede della CI “Dante Alighieri” 
“IPOTESI SCIENTIFICHE 
SULLA POSSIBILE FINE DEL 
NOSTRO PIANETA” 
Conferenza del professor 
Mauro Messerotti neN’ambito 
della collaborazione tra 
l'Unione Italiana e l’Università 
Popolare di Trieste 
Organizzazione: CI "Dante 
Alighieri” Isola. Ingresso libero.

Sabato 19 maggio, ore 20, 
Casa di Cultura 
CONCERTO DI PRIMAVERA
Manifestazione canora con la 
partecipazione del Coro 
Haliaetum deliaci “P. Besenghi 
degli Ughi” di Isola, del Coro 
“Aesontium” di San Pier 
d’Isonzo (GO) e del Coro 
dell’Associazione Polifonica 
Vocale “Claudio Monteverdi” di 
Avezzano (AQ). 
Organizzazione: CI "Pasquale 
Besenghi degli Ughi" Isola. 
Ingresso libero.

Martedì 29 maggio, ore 17, 
Casa di Cultura 
“VIVALAMUSICA”
Spettacolo con la 
partecipazione del gruppo di 
minicantanti, il gruppo Giovani 
cantori e il gruppo di ballo della 
CI “Pasquale Besenghi degli 
Ughi” di Isola.
Organizzazione: CI “Pasquale 
Besenghi degli Ughi" Isola. 
Ingresso libero.

Mercoledì 30 maggio, ore 19, 
Palazzo Besenghi 
“STRUGNANO E IL SUO 
TERRITORIO NEL TEMPO”
Kristjan Knez presenterà la

mostra su Strugnano che 
rimarrà aperta al pubblico fino 
a venerdì 9 giugno. 
Organizzazione: Comunità 
Autogestita della Nazionalità 
Italianadi Isola. Ingresso libero.

ALTRE MANIFESTAZIONI

Sabato 19 maggio, ore 16, 
sede della CI “Dante Alighieri” 
TORNEO DI TENNISTAVOLO 
MASCHILE
Organizzazione: CI “Dante 
Alighieri"Isola. Ingresso libero.

TOURNÉE DEI GRUPPI 
CULTURALI DELLA
COMUNITÀ ITALIANA DI 
ISOLA

LA COMUNITÀ “DANTE 
ALIGHIERI” A BERTOCCHI
I gruppi Filodrammatica 
Giovanile, Gruppo Folk 
Giovanile e Cantanti di musica 
leggera, tutti della CI “Dante 
Alighieri” di Isola, si esibiranno 
sabato 12 maggio in uno 
spettacolo artistico-culturale 
nella sede della Comunità degli 
Italiani di Bertocchi. Inizio alle 
ore 19.30.

“MALIARDI E MILIARDI” A 
CIVIDALE DEL FRIULI
La Comunità degli Italiani 
“Dante Alighieri” di Isola sarà 
ospite venerdì 1 giugno a 
Cividale del Friuli con la 
rappresentazione scenica di 
Amina Dudine “Maliardi e 
Miliardi” interpretata dal 
Gruppo Folk Canoro con la 
partecipazione dei
Minicantanti. Rappresentazioni 
alle 10.45 e 17.
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KRIMIN ALIJE
STAVKE NI BILO
V znanem izolskem lokalu sta se srečala nekdanja delodajalka in njen 
nekdanji delojemalec. Ob tej priložnosti je prišlo do sindikalnega spora, kije 
bil sicer bolj osebne narave, saj delavec menda ni dobil zadnje plače. Dečki so 
oba napotili na civilno tožbo.

ZELO DRAG PLAŠČ
Neznanec seje zelo potrudil in čeprav je zimska sezona že mimo je vseeno vdrl 
v osebni avtomobil in iz njega ukradel plašč, ki je vreden kakšnih 5.000 
tolarjev. Pri tem je na avtomobilu naredil za 70 tisočakov škode. Proizvodni 
stroški so bili očitno višji od dodane vrednosti.

JUGO V PLAMENIH
Izolski mladinci so se pripravljali na prvomajski kres in so zažgali osebni 
avtomobil Jugo, ki gaje nekdo odložil v starem kamnolomu. Avtomobil ni imel 
lastnika in osebnih dokumentov tudi ne, dečki pa kresovalce še iščejo.

VRATA SO BILA ODPRTA
Dečki sicer redno opozarjajo, da je treba avtomobile zaklepati ampak na 
podeželju je bilo vedno drugače, saj so si ljudje zaupali. Tudi lastnik osebnega 
avtomobila, ki je pustil na Baredih nezaklenjen avto je mislil tako, pa mu je 
nekdo vseeno sunil denarnico z dokumenti in 30 tisočaki. Novi časi pač.

ŠTIRJE MUŠKEŠTIRJE
Alkohol je dobro obdelal štiri Izolane, ki nikakor niso mogli priti do doma pa 
so malo počivali kar po zelenicah, v grmovju in na trdih tleh. Še sreča, da so 
parki lepo urejeni in jim je bilo kar lepo, vseeno pa so občani poklicali policiste 
in ti so četverico neustrašnih pospremili domov, sodniku za prekrške pa bodo 
povedali, kako so bili zadovoljni s parkovnimi uslugami.

REGIONALIZACIJA
Pred diskoteko Gavioli je prišlo do tradicionalnega spora med Izolanom in 
Ljubljančanom. Glede na to, daje moral Izolan pred sodnika za prekrške je bolj 
ali manj jasno, kdo je iskal barufo.

OPAZOVALI SO GA
Takoimenovani turist s Štajerske seje pri nas tako dobro počutil, daje obležal 
tam kjer ni imel zagotovljenega prenočišča. Za nameček je še napadel 
medicinsko osebje, ki mu je hotelo pomagati, zato je ostal na opazovanju, 
vendar ne v bolnici ampak na policiji.

PREKOPAL JE VRT
Neznani voznik je v Kortah pozabil, da so za vožnjo z avtomobilom naredili 
ceste, vrt pa je namenjen sajenju solate in paradižnika. Neveden je zapeljal s 
ceste v kortežanov vrt, ga malo strojno prekopal, nato pa odpeljal neznano kam.

NEVARNE IGRE
Mladoletniki so se dobro sporekli med seboj, eden od fantov pa se je tako 
razjezil, daje odlomil kos prazne pločevinke in z njim poškodoval dve dekleti. 
Zarezal jih je po rokah in obrazu, tako da je eno od deklet končalo v splošni 
bolnici Izola. Povzročitelju so pripisali lažjo telesno poškodbo in ga čaka 
ustrezen postopek.

VEČ KOT KRESOVI
Po Izoli in okolici je za prvomajske praznike gorelo kar nekaj pripravljenih a 
tudi neprijavljeni kresovi. Dečki so tako morali kar nekajkrat intervenirati 
skupaj s poklicnimi gasilci in sicer v kamnolomu, kjer je zagorela baraka, v 
Ribi, kjer je zagorelo v enem od objektov in v drugem objektu, kjer se je 
pregreval agregat.

KLOŠARSKI DIALOGI
Znani izolski brezdomci so imeli nekaj nerešenih vprašanj pa so se najprej 
sprli, potem pa še stepli. Najbolj vročekrvnega so policisti odpeljali, saj je vse 
kazalo, da bo s to zabavo še nadaljeval. Tako so mu dali prenočišče s streho nad 
glavo pa še lepa dekleta pri sodniku za prekrške bo spoznal.

FOTOGRAFIRAL SE NI
V Livadah je neznanec vlomil v stanovanje in iz njega ukradel fotoaparat in 
nekaj zlatnine. Policisti ob tem pozivajo občane, naj jih obvestijo, če v 
stanovanjskih blokih srečajo neznane obiskovalce, ki tam ne iščejo nikogar 
ampak se samo malo sprehajajo.

oKrasni trakovi

bordure

nogavice

vse za vašo obleko na enem mestu
V kemični čistilnici MARE V trgovini MARE 

poskrbimo, da bo vaša Vam nudimo največjo 
obleka obdržala lep izgled. izbiro gumbov na obali,

Poleg strokovnega zadrge, čipke ter vse kar
čiščenja in likanja si šivilja lahko zaželi.

Vam opravimo tudi manjša Da bo Vaš izgled popoln
šiviljska popravila. lahko izbirate med

Oblačila Vam vedno elegantnimi nogavicami
zaščitimo pred molji. Levante in Mura.

Odprto pon. - pet.
od 8.00 do 12.30 in od 16.00 do 19.00 

Sobota od 9.00 do 12.30

^1©
Liminjanska 78 - 6320 Lucija 

tel.: 05/677-97-90; fax: 677-97-91

ZAČETEK KONCERTNE SEZONE
Policisti so intervenirali v Simonovem zalivu, kjer je občan, ki je bil močno 
pod vplivom alkohola, resno rušil javni red in mir. Ker ga tudi prisotnost 
policistov ni motila ampak je nadaljeval s svojim početjem so ga prepeljali v 
svoj apartma in ga poslali k sodniku za prekrške.

DOMAČA ROBA
Na plesni prireditvi ob praznikih so iz garderobe ukradli ročno torbico enega 
od obiskovalcev, storilec pa je biol očitno domačin, saj so torbico z skoraj vso 
vsebino (manjkal je le denar) našli v parku Arrigoni. Storilcu so dečki že na 
sledi.

DROBIŽ
Neznanec je v Polju vlomil v tri barake in iz njih ukradel nekaj oblek in 
predvsem pijače.
V Šaredu sta se soseda sprla zaradi iste dovozne poti kot že tolikokrat doslej. 
Ker sta zaradi tega na sodišču stvar ostaja aktualna.
Iz garderobe na stadionu je neznanec ukradel dva para športnih copat in 
lastniku naredil za 10 tisočakov škode.
Neznanec je na barki, ki je privezana na Sončnem nabrežju razbil vrata in po 
dejanju odšel neznano kam. Lastnika je oškodoval za 50 tisoč tolarjev.
Turistki s Koroške so pred hotelom v Simonovem zalivu z osebnega 
avtomobila ukradli registrsko tablico SG E1-060.
Policisti so obravnavali še nekaj vlomov v kleti in vikende, zmanjkalo pa je 
bolj malo stvari z izjemo hrane in pijače.

PROMETNO POROČILO
Policisti so obravnavali več poškodb vozil na parkirnih prostorih in nekaj 
prometnih nesreč, najhujša poškodba pa je bil zvin vratnega vretenca. Lahko bi 
rekli, da so se vozniki kar dobro obnašali in tudi alkoholnih ekstremistov niso 
dobili, čeprav je bilo kar nekaj alkohola za volani.
Sicer pa ta teden na obali poteka akcija umirjanja hitrosti. To je namreč eden od 
pomembnih vzrokov za prometne nesreče, ki jih je bilo letos že 81 (lani 105). 
K sreči letos še ni bilo smrtnih žrtev (lani 1), šest je bilo težjih poškodb (lani 7).
V omenjenih primerih je bila vzrok za prometno nesrečo prav neprilagojena 
hitrost, ki je po statistiki na našem območju na tretjem mestu med vzroki za 
nesreče.
Ob tej akciji bodo policisti merili hitrost tudi tam, kjer tega nismo vajeni, 
poseben povdarek pa bo dan cesti Bolnica - Izola, kjer je bilo letos že nekaj 
resnih nesreč.
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TRGOVINA
Koper, Ul. 15. maja 19a 
tel.: 05 66 32 820 
fax: 05 66 32 824

AKCIJSKE CENE 
PARKETA

LESENE GLOBINSKO 
IMPREGNIRANE 
VRTNE GARNITURE

ROČNA in VODNA MASAŽA 

FINSKA in TURŠKA SAVNA 

MEGA SOLARIJ

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 641 40 33, 641 31 06 
ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 01.00
ob ponedeljkih zaprto

V izolski ladjedelnici so v torek splovili delovno plovilo "baržo", ki služi za delo na 
plitvinah, prevažanje strojev in različnih tovorov na krajših razdaljah. Podobno plovilo je 
sicer zelo delavno na drugi strani zaliva, kjer ga uporabljajo za dovoz kamenja in drugega 
materiala na gradbišče tretjega pomola. Plovilo so v ladjedelnici izdelali za italijanskega

naročnika dobilo 
pa je ime po naše 
mestu - Isola. Sicer 
pa so v ladjedelnici 
posebej angažirani 
pri preureditvenih 
delih na katama
ranu arabskega 
lastnika, ki predsta
vlja pravi izziv za 
vodstvo in delavce 
izolske ladjedelni
ce.

V NEDELJO NA RALLY
V nedeljo bomo tudi na obali gostili prvovrstno rally dirko za pokal. Saturnus. Kar 65 
posadk se bo, drugega dne tekmovanja, zapodilo po cestah Slovenske Istre, tri hitrostne 
preizkušnje pa bodo peljale tudi po naši občini in sicer od štarta pri Rudi preko Baredov 
in skozi Gažon po stari šmarski cesti do Kopra. Prvi Start bo že ob osmih zjutraj, drugi 
malo pred enajsto, tretji pa ob pol dveh. Ker je Izolan Andrej Jereb veliki favorit dirke, 
nastopajo pa še tri izolske posadke, bo zanimanje gledalcev veliko, zato organizatorji 
posebej opozarjajo na disciplino, saj je ogled prireditve na lastno odgovornost. 
Podrobnosti o dirki so na športnih straneh Mandrača.
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OPAZNE, VEZANE, 
MIZARSKE, IVERNE, 
IVERAL TER LESONIT 
PLOŠČE, ŽAGAN LES, 
STENSKE, STROPNE 
TER TALNE OBLOGE, 
KUHINJSKI PULTI, 
ZAKLJUČNE LETVE 
IN BRUGI LESNI 
REPROMATERIAL

© JAVOR

UGODNI PLAČILNI POGOJI:

- kredit na 1 leto - TOM + 0%
- kredit na 2 leti - TOM + 2%
- kredit na 3 leta - TOM + 3%
- možnost obročnega plačila
- za plačilo v gotovini nudimo 

popust do 20%
- dokumentacijo kredita na 1 lete 
uredimo pri nas, brez izgube 
časa na banki DARILO- 1x vzglavnik

Projektiranje in inženiring stanovanjske in pisarniške opreme

Salon pohištva
Gis- mobel d.o.o. Zelena ulica 10, 6310 Izola, Slovenija 

TEL: +386 (0)5 6417668 FAX: +386 (0)5 6417667

20% popusta za gotovino

30%) za nakup pohištva nad 500.000,00 SIT 
MOŽNOST ODKUPA VAŠE STARE IN 
DOTRAJANE GARNITURE


